
Domoznanski oddelek 
35
PTUJČAN
1998

352(497.12 P t u j )

6005692,220. M A R E C / S U Š E Č  1998

.  .

*  *

Milan ČUČEK

Predsedn ik  M estnega sveta  
M estn e  o b č in e  Ptuj

dr. med.

Ž u p a n  M estn e  o b čin e  Ptuj

COBISS ©

« g l g l

b umik moms W ßk 3

IV .  ŠTEVILKA 2



M estn a občina Ptuj

Francosko mesto SAINT-Cyr-Sur- LOIRE bo letos prizorišče veselega in dina
mičnega srečanja, ki ga prevevata mladost in upanje:

Mednarodnega tekmovanja EUROPOUSSE
Organizator srečanja društvo Etoile Bleue (Modra zvezda) je doslej pritegnil že 
Veliko Britanijo, Švedsko, Nemčijo, Poljsko, Slovaško, Romunijo in tokrat tudi 
Slovenijo. S podporo donatoijev se bo letos od 10. do 13. aprila ptujska 
nogometna otroška ekipa udeležila te izredno odmevne prireditve, ki je vsebin
sko naravnana k oblikovanju ideje pripadnosti Evropski skupnosti.

Projekt so finančno podprli: BTC, Meso izdelki Žerak, Chiptronic, TENZOR, 
ASKOT, Emona Merkur Ptuj, Gradbeno podjetje Drava, Podjetje za stanovanjske 
storitve Ptuj, Komunala Ptuj, Perutnina Ptuj, Vodnogospodarsko podjetje 
Drava, Gradis Gradnje Ptuj, Fingušt Jože, Nova KBM-Podružnica Ptuj, 
Mercedes servis Dominko, Nova ljubljanska banka-Podružnica Ptuj, Tampon 
Ptuj, OOZ Ptuj, Petovia Avto Ptuj, Altius Ptuj, Orinoko, Ptujske pekarne in 
slaščičarne, Panorama Ptuj, Albin Promotion, Gastro Ptuj, Agis zavore Ptuj, 
KAGER Hiša, Petlja.

Mestna občina se vsem donatorjem zahvaljuje za izkazano sodelovanje in v 
imenu vseh izraža mladi ptujski ekipi srečno popotnico v Francijo.

Miroslav LUCI, dr. med. 
Župan Mestne občine Ptuj

ZAČASNA NOVA 
UREDNICA 

“PTUJČANA”
Ptujčan je v četrtem letu izhajanja dobil že tretjega 
odgovornega urednika. Od 12. februarja to delo opravlja 
Liljana Vogrinec, rojena leta 1969, diplomirana soci
ologinja analitične smeri.

Liljano je Mestni svet potrdil na svoji 37. seji in jo s skle
pom imenoval za začasno odgovorno urednico javnega 
glasila "Ptujčan" in predstavnico za stike z javnostjo za čas 
porodniškega dopusta odgovorne urednice Milene Turk.
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Uredništvo je  hotelo ustreči bralcem 
Ptujčana, da bi bila poročila s sej 
Mestnega sveta dovolj sveža, zato je  

premaknilo izhajanje glasila na sredino 
meseca, ker so seje navadno (in tudi po 

Statutu) konec meseca. Zaradi zamika 
sta v tej številki objavljeni poročili 

z  38. kot tudi 39. seje Mestnega sveta, 
ki je  bila 17. marca. Obilica novic in 

dogodkov, ki so se zvrstili v tem času, 
je  uredniški odbor prisilila, da je  
pripravil zajetnejšo številko.

V upanju, da bomo lahko v prihodnje 
z  izhajanjem 20. dne v mesecu sledili 
delu Mestnega sveta, cenjene bralke 
in bralci prosimo, da svoje prispevke 
za objavo pošiljate na uredništvo 
do desetega dne v mesecu.
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m a s i r a m  \ y
Vesela sem, da ste drugo številko 
Ptujčana prejeli prav na prvi 
letošnji pomladni dan. Pomlad nas 
je letos sicer že pred mesecem dni 
obiskala, potem pa se je kar za 
nekaj tednov, kot da je nismo 
dovolj prijazno pričakali, ponovno 
zavila v svoj plašč prihajajočega 
letnega časa.

Mesec dni je lahko obdobje, ko se 
ti ne zgodi nič posebnega. Nič 
takega, kar bi pomnil za vedno. 
Lahko pa dan za dnem doživljaš 
stvari, ki ti obogatijo in zaznamuje
jo življenje.
Zame je bil tak dan petek, šestega 
marca. Neuradno je bil za mnoge 
tega dne dan žena, za nekatere 
običajen petek, za druge vsakega 
malo. Zame je bil ta dan več kot 
samo praznik.

Ko sem odhajala na večer poezije, 
na katerem je bila predstavljena 
knjiga pesmi Antonije Krajnc, sem 
se v mislih poigravala z ugibanjem, 
kakšna neki bo naslovnica knjige, 
ker sem v tistih dneh razmišljala o 
naslovnici za pričujočo številko 
Ptujčana. Na predstavitvi poezije 
se zaradi precejšnje množice ljudi 
nisem uspela prebiti v bližino mize 
z na vrh zloženimi knjigami, zato 
sem se ob začetku programa raje 
predala lahkotnemu prehajanju 
med branjem njenih pesmi (brala 
jih je njena hči), igranjem godalne
ga tria, predstavitvenih besed in 
avtoričnih spremnih misli.

Ker je avtorica z vsako pesmijo 
zelo tenkočutno odstirala plašč 
svojega jaza, so se njeni verzi 
dotaknili tudi delčka moje duše. 
Najprej delčka, potem pa še vsega 
ostalega, kar menim, da domuje v 
vseh nas.

V uvodniku je nemogoče zajeti vso 
njeno poezijo, zato vam predstavl
jam le del ene od njih:

B re z  besed  
se  igraš v travi
o d  d a leč o p a zu ješ druge otroke

Razum eva se  
b re z  besed  
opazujeva galebe  
na obali D rave  
sediva na obzid ju  
ptujskega gradu  
zam išljava si 
čas razcveta

Ptu j leži
p o d  najinim i pogledi 
zaspan  
o d  sprem em b  
neurja

R d e če  strehe  
se  preriva jo
ob jem ajo kostanje v cvetu

G las zvona  
kliče  k  maši

Stisnem  tvojo dlan 
B re z  besed  
zapuščava stari g rad

(Polnost, praznina; 1998)

Naj bodo velikonočni prazniki 
priložnost, da se s prihajajočo 
pomladjo tudi v vas razcveti 
pesem.

urednica

Izdajatelj: Mestni svet Mestne občine 
K J Ptuj- Uredništvo: Konrad RIŽNER -

LDS' Franc SAM° J LENKO • SKD'^  c  ....... ............................ H j|da SLEKOVEC - SDS, Slavko
BRGLEZ - SLS, Simon STARČEK - ZE 

Ptuja, Milan ZUPANC - DESUS, Dragi STOJADINOVIČ - ZLSD, Jože MAUČEC - Lista 
KS mesta Ptuj, Peter LETONJA - SNS/SND. Naklada 11.200 izvodov. Javno glasilo 
Ptujčan po Sklepu o programski zasnovi objavlja članke o delu občinskih organov, 
občinskega urada in svetov mestnih in primestnih četrti, o delovanju političnih strank, 
informacije in komentarje o dogajanjih in rezultatih poslovanja na področju gospo
darstva in družbenih dejavnosti, pisma, odzive in pobude bralcev, reklamna in propa
gandna sporočila. Glasilo brezplačno prejmejo gospodinjstva Mestne občine Ptuj. 
Glasilo PTUJČAN se šteje med proizvode, za katere se plačuje davek po stopnji 5%. 
Odgovorna urednica Liljana VOGRINEC, telefon: 771-651, telefax: 771-783. Naslov 
uredništva: Mestni trg 1, Ptuj. Ž.R. 52400-630-20701. Oblikovanje, teh. urejanje, lek
toriranje in tisk: GRAFIS d.o.o., Požeg 4, Rače, telefon 835-192, 835-230.

Na naslovnici: košarica z velikonočnimi jajčki; Tanja Radej, Sremič pri 
Krškem-razstavljeno na Dobrotah slovenskih kmetij I. 1997. (Foto: LAURA)

DELAVKE
DELTA KONFEKCIJE 

PTUJ SO IN NISO 
STAVKALE

Usoda Delte po treh tednih 
stavke še ni jasna. Opozorilna 
stavka delavk Laboda, Delta 
Konfekcije d. o. o., na Ptuju v 
torek, 27. januarja, ki se je je 
udeležila večina, ni kazala na 
neprijeten razvoj dogodkov. 
Na videz so bile zahteve nor
malne, razen za odstop direk
torice, vendar je bilo 
nakopičenih preveč proble
mov - čustvenih, socialnih in 
ekonomskih - ter premalo 
razuma za njihovo reševanje. 
Ko pa prevladajo čustva nad 
razumom vseh, ki so v stavko 
vpleteni in zanjo odgovorni, se 
problemi poglobijo, reševanje 
se zavleče in lahko škoduje 
večini. Pojavijo se ljudje, ki 
povzročijo napetost in inci
dente. Takšen potek stavk je v 
zgodovini delavskega gibanja 
in naraščajočega menagemen- 
ta poznan v številnih primerih: 
od Chicaga pred več kot 100 
leti do Zaloške ceste v 
Ljubljani in na žalost pred 
nekaj dnevi tudi na Ptuju.
Za stavko v Ptuju je bilo pre
malo informacij tako pri 
stavkajočih kot pri delodajal
cih. Svoje so prispevale tudi 
izkušnje tranzicije in sodobne
ga krutega razvoja kapitalizma 
in neoliberalizma.

Od treh zahtev stavkajočih je 
uprava pristala na zvišanje 
plač in izp lačilo  ostanka 
regresa, ni pa pristala na tretjo 
zahtevo, to je na odstop 
direktorice Cvetke Gaiser.

Stavkajoče so se v stavki, ki se 
je začela 3. februarja, razdvo
jile , ker so nekatere delavke 
začele dvomiti, delavke v 
Validu pa so se z direktorico 
sporazumele. Tako stavka do 
danes, ko to pišemo, traja že 
več kot tri tedne in je zašla v 
slepo ulico. Politične analize 
bodo pokazale, kdo je za 
takšen potek odgovoren, ne 
vem pa, če bo za negotovo 
usodo več kot 400 delovnih 
mest kdo odgovarjal.

Stavkati ali ne stavkati je 
vedno odgovorno vprašanje. 
Poznati je potrebno našo 
zakonodajo in imeti dovolj 
pravilnih in tehtnih informacij 
ter argumentov tako na strani 
stavkajočih ter sindikata kot na 
strani delodajalcev. Pravo
časno pa bi morala interveni
rati tudi država, ker je kolektiv
na pogodba tristranska. 
Najpomembnejše pa je, da se 
na osnovi argumentov partner
ji dogovarjajo in pogovarjajo, 
dokler ne dosežejo sporazum
nih rešitev. Žal je bilo tega v 
primeru Delte premalo.

Ptujčani želimo, da se usoda 
ptujske Delte reši tako, da 
bodo zadovoljne delavke, ki 
stavkajo, delavke, ki ne 
stavkajo, in uprava Laboda. 
Zato vse pozivamo k strpnosti 
in razumu.

S. Brglez

Stoj čvrsto kakor skala, 
kadar gre za pravico, 

zmerom pa popusti, 
kadar gre za nepomebnosti.

Jiddu Krišnam urti, 1895-1986
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xv:'\NA 38. SEII MS MO PTUI OSREDNJA TOČKA STRATEGIJA PRIMARNEGA ZDRAVSTVENEGA VARSTVA

Le teden dni po 37. seji MS so se dne 3. 2.1998 svetniki sestali že drugič 
letos. Dnevni red je bil krajši kot navadno, poudarek pa je bil na obrav
navi delovnega gradiva o strategiji primarnega zdravstvenega varstva. 
Pričakovana je bila tudi burna razprava o Poročilu podjetja za 
Stanovanjske storitve d. o. o. Ptuj za leto 1996.
Z  dnevnega reda so na predlog župana 
M O Ptuj Miroslava Lucija umaknili 
Predlog sklepa o določitvi delovne 
uspešnosti za funkcionarje v M O Ptuj, 
niso pa sprejeli predloga svetnika S. 
Kosija , da se obravnava Predlog 
Pokrajinskega muzeja Ptuj o odpisu 
občinskega kredita, in predloga L. 
Hazabent, da se z dnevnega reda 
umakne osrednja točka.
Pri točki Pobude se je prva oglasila 
svetnica L. Majnik s vprašanjem, kdo je 
odgovoren za postavitev grde in 
nefunkcionalne hišice za zaporničarje. 
Vodja Oddelka za okolje gospod S. 
Napast je povedal, da je oddelek izvršil 
naročilo na pritiske občanov pred 
pričakovanim zimskim mrazom, ki pa 
ga ni bilo. Iskali so najcenejšo in 
začasno rešitev.
B. Gornik je vprašal, ali imamo mest
nega arhitekta. Odgovoril je gospod 
Napast, podžupan gospod Jurkovič pa 
je obljubil pisni odgovor.
Svetnik V. Cerovič je vprašal, kdo je 
dovolil obratovanje Luna parka v 
Ljudskem vrtu. Odgovoril je S. Napast, 
da je lastnik Luna parka odklonil tri 
ponujene lokacije, soglasje pa je  dala

OŠ Ljudski vrt za obratovanje po 13. uri. 
Pisna vprašanja so predložili vodje 
poslanskih skupin Desus, SKD, SLS, 
Lista KS in svetnik A . Ciglar.
Stanje v primarnem Zdravstvenem 
varstvu v M O Ptuj sta predstavila Ivan 
Vidovič iz občinske uprave in dr. Žleb
nik. O  razvoju lekarništva je poročal 
gospod Gorenc. Omenjeno je bilo tudi 
zasebno zdravstveno varstvo. V  
delovnem gradivu so bili koristni 
podatki o mreži zdravstvenega varstva, 
prebivalstvu in standardih. Za področje 
bivše občine Ptuj bi potrebovali 52 
zdravnikov, 27 zobozdravnikov, 123 
medicinskih sester in tehnikov. Po teh 
standardih primanjkuje 16 zdravnikov 
in 3 zobozdravniki. Razvojne usmer
itve naj upoštevajo predlagana izho
dišča: zagotoviti pogoje za
izobraževanje zdravnikov - 6 special
izacij, investirati v zdravstveni dom na 
Potrčevi kot javni zavod in predvideti 
objekt v Čučkovi za zasebno zdravst
vo, urediti lekarniško enoto na desnem 
bregu Drave. V  razpravi so sodelovali 
M. Čuček, J. Bedrač, M. Mrgole, P. 
Pribožič, R. in S_ Brglez, M. Kerin, L. 
M ajnik, S. Rogina, T. Neudauer, E.

Tomašič in drugi. Mestni svet je po 
dveurni razpravi sklenil, naj se gradivo 
dopolni in ostane še kot delovno gradi
vo, s katerim je potrebno seznaniti tudi 
vse novo nastale občine, ki jih pokriva
ta JZ Zdravstveni dom Ptuj in JZ 
Lekarne Ptuj.
K Osnutku sprememb zazidalnega 
načrta ureditvenega območja P11-6/1 
Nova vas pri Ptuju - okrog nove cerkve 
- so bile sprejete pripombe Odbora za 
okolje in nekaterih zainteresiranih. 
Osnutek bodo ponovno razgrnili, če 
bodo zainteresirani financirali izdelavo 
novih kart.
Soglasje k novim cenam zemeljskega 
plina, ki jih  je ponudila družba 
Adriaplin d. o. o. Ljubljana, so svetniki 
sprejeli, vendar ne soglasno, ker so cene 
oziroma obračun spremenjeni in manj 
razumljivi. Najbolj pa je motilo svetnike 
določilo, ki izvira iz pogodbe, da bo na 
ceno vplivala rast maloprodajnih cen. 
Daljša razprava se je razvila pri pred
stavitvi projekta za podhod pod 
železniško progo na Ptuju. Razpravljali 
so M . Mrgole, R. in S. Brglez, T. 
Neudauer, M. Čuček, K. Rižner, L. 
Majnik, E. Tomašič, E. Mesarič, V. Čuš, 
F. Prem užič, S. Napast in drugi. 
Investitor projekta je Ministrstvo za 
promet in zveze, DRSC Ljubljana. Z 
razpisom izbrani projektant namreč ni 
upošteval v celoti projektne naloge iz

predhodne razprave v Mestnem svetu, 
da bi moral biti podhod tudi pod 
Rogozniško cesto. Svetnike je tudi pre
senetila visoka investicijska ocena, saj 
je  več kot dvakrat v išja od 
napovedane. Zato je  bil sprejet sklep, 
da se ob sodelovanju predsednikov 
mestnih četrti Jezero in Center o pro
jektu čim prej razpravlja z vodji 
poslanskih skupin, projektantom in 
Oddelkom za okolje.
Sprejeta je bila tudi prva inačica pozi
dave pri avtobusni postaji.
Dolgo v noč je trajala razprava o 
Poročilu Podjetja za stanovanjske 
storitve d. o. o. Ptuj, v kateri so sodelo
vali skoraj vsi svetniki. Nekateri so v 
razpravi žele li odgovore na nekaj 
zaporednih člankov v časopisih. S. 
Napast in direktor Podjetja za 
stanovanjske storitve J. Belšak sta negi
rala navedbe v člankih novinarke M. 
Zupanič. Gospod Belšak je izjavil, da 
se z njim ni nihče pogovarjal, vendar 
bo kljub temu pripravil odgovor. Sicer 
pa sta poslanski skupini SLS in SKD že 
pred sejo zastavili pisni vprašanji o 
Stanovanjskem servisu in registraciji 
Podjetja za stanovanjske storitve, na 
kateri bo odgovorila občinska uprava. 
Poročilo za leto 1996 je mestni svet 
potrdil.
Seja je bila zaključena po 21. uri.

Zapisal S. B.NA 39. SEJI MESTNEGA SVETA ZAČETI RAZPRAVI O SPREMEMBAH MESTNEGA STATUTA IN O OSNUTKU PRORAČUNA MO ZA LETO 1998
Pred sprejemom dnevnega reda je 
župan Mestne občine Ptuj gospod 
Miroslav LUCI, dr. med., predlagal 
dodatno točko o imenovanju skupnega 
predstavnika v denacionalizacijskih 
postopkih, ki so predmet vračila in so 
last prejšnje občine Ptuj. Prisotne 3 
svetnice in 21 svetnikov so po krajšem 
razmisleku predlog župana soglasno 
sprejeli in ga uvrstili kot 11. točko 
dnevnega reda.
Zapisnika 37. in 38. seje sta bila po 
sprejemu manjših pripomb, dali so jih 
L. Hazabent, F. Štrucl, R. in S. Brglez 
ter M. Mrgole, soglasno sprejeta.
2. točka Pobude in vprašanja se je 
ponovno zavlekla čez predvideni čas. 
Povzemamo najvažnejše razpravl
javce: S. Rogina in F. Štrucl sta kri
tizirala nerešen status Povodnove ulice 
zaradi gradnje golf igrišča. F. Obran je 
predlagal brezplačno odlaganje organ
skih odpadkov od spomladanskega 
čiščenja na odlagališču. Odgovoril je 
gospod Napast: "Dogovorjeno je in 
tudi v odloku zapisano brezplačno 
odlaganje za manjše količine, odvoz 
večjih količin (več kot naložimo na 
prikolico osebnega avtomobila) pa je

potrebno plačati po tarifi čistega 
mesta." E. Tomašič je predlagal boljšo 
zvočno zaščito  ob nadvozu nad 
železn ico  proti Dornavski cesti. 
Gospod Napast je odgovoril tudi na 
vprašanje M. Mrgoleja o potrebi 
občinskega odloka za sistemsko ured
itev estetskih in primernih napisnih 
tabel v starem mestnem jedru. Odlok 
bo lažje pripraviti kot ga realizirati, 
vendar moramo s tem začeti, ker bo 
odlok koristen. Župan M O je  odgovoril 
istemu pobudniku o pripravah na 1930 
obletnico mesta Ptuj, ki bo naslednje 
leto. Priprave mora začeti Oddelek za 
družbene dejavnosti. K. Rižner je že 
drugič predlagal, naj se sanira proti
tankovski jarek iz druge svetovne vojne 
od Spuhlje proti severu in naj se 
poveže C aTV  Spuhlja z mestom. 
Župan je odgovoril, da bo potrebno 
celotno problematiko CaTV rešiti še 
letos. Vprašanja in pobude so dali še L. 
Majnik, T. Neudauer, S. Brglez, V. Čuš 
in drugi.
O  delovnem gradivu za spremembo 
občinskega statuta so vneto razpravljali 
predlagatelj (Kom isija za Statut in 
Poslovnik, ki jo vodi Tomaž Neudauer)

in predsednik Mestnega sveta na eni 
strani ter Lista KS, ki je  predlagala 
dopolnitve sprememb, na drugi strani. 
Predlogi svetnikov B. Gornika in F. 
Štrucla (Lista KS) o večjem vplivu mest
nih in primestnih četrti zlasti pri pro
gramih infrastrukture, ki naj bi pome
nili izboljšanje odnosov z občinsko 
upravo, niso bili sprejeti, ker: 1. je to že 
vgrajeno v vsebino Statuta, vendar se s 
proračuni ne uresničuje, 2. je komisija 
pripravila le tiste spremembe Statuta, ki 
jih je potrdil Mestni svet in ki so bile 
nujne zaradi sprememb ZLS. Komisija 
ni upoštevala nekaterih predlogov 
posam eznikov in nobene politične 
stranke. Župan Mestne občine in 
predsednik komisije sta povedala, da 
so v DZ v drugi obravnavi temeljitejše 
spremembe ZLS in bo potrebno sredi 
leta nadaljevati razpravo o novih spre
membah občinskega statuta. Do takrat 
bodo imele politične stranke čas za 
svoje predloge sprememb. V  razpravi 
so sodelovali še: predsednik Mestnega 
sveta gospod Milan Čuček, ki ga je 
zelo motilo stališče Liste KS, ker ni bilo 
v skladu s političnim  stališčem 
Mestnega sveta, L. Hazabent, ki je

predlagala spremembe 65. člena o 
večji socialni varnosti, S. Brglez, ki je 
delno podprl predlog Liste KS, P. 
Primožič, E. Tomašič, J. Bedrač, M. 
Mrgole, K. Rižner in drugi. Končno je 
bilo delno gradivo z manjšimi pripom
bami sprejeto. Na osnovi razprave bo 
Komisija za Statut pripravila osnutek 
sprememb in ga predložila Mestnemu 
svetu po sprejetem terminskem progra
mu.
Mestni svet je sprejel spremembo odlo
ka o podaljšanju začasnega financiran
ja občine do 30. aprila.
Sprejeli so tudi predlog odloka o 
gospodarjenju s stavbnimi zem ljišči in 
sklep o imenovanju v Svet Dijaškega 
doma (glej Uradni vestnik).
O  razpravi osnutka proračuna MO Ptuj 
za leto 1998 in morda že o predlogu 
bomo poročali v  prihodnji številki 
glasila.
Mestne svetnice in svetniki, predstavni
ki občinske uprave in župan so ob 
20.30 sejo prekinili in se dogovorili za 
nadaljevanje v  petek, 20. 3. 1998 ob. 
13. uri.

Zapisal S. B.
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TOREK, 27. januar
Na sklic podžupana MO Ptuj Ervina Hojkerja so se 
ob 11. uri v veliki sejni sobi zbrali direktorji javnih 
zavodov s področja kulture. Spregovorili so o 
ustanovitvi širšega kolegija direktorjev teh javnih 
zavodov, o razvojnih ciljih posameznih zavodov ter 
o prednostnem razvoju do leta 2003.

❖  ♦♦♦ ❖

PETEK, 6. februar
V mestni hiši so se na tiskovni konferenci sestali: minister za okolje in 
prostor dr. Pavle Gantar, minister za znanost in tehnologijo dr. Lojze 
Marinček, minister za malo gospodarstvo in turizem Janko 
Razgoršek, ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je zastopal 
sekretar za kmetijstvo in evropske zadeve Franc But. Sklenili so, da 
bodo na območju Sp. Podravja izdelali strategijo regionalnega razvo
ja s posebnim poudarkom na mestu Ptuju, podprli pa so tudi idejo za 
ustanovitev ciljnega raziskovalnega programa, ki bi ga koordiniralo 
Ministrstvo za znanost in tehnologijo. Po sprejetju državnega 
proračuna, torej predvidoma v marcu 1998, bo objavljen razpis na 
temo "Model regionalnega razvoja - vzorčni model Sp. Podravje".

Iz tiskovne konference 6.2.1998 z  ministri v prostorih 
Mestne občine Ptuj> z  desne: župan M O  Ptuj Miroslav Luci, 

minister Pavle Gantar in minister Lojze Marinček.
FOTO: Kosi

Ob 10. uri je GIZ Poetovio Vivat v restavraciji Ribič pripravilo 
tiskovno konferenco, na kateri je širši javnosti predstavilo program 
letošnjega kurentovanja. V okviru novinarske konference so letos 
prvič podpisovali partnerske pogodbe s podjetji, ki so omogočila, da 
Kurentovanje dosega raven, ki so si jo zastavili.

Janeza Podobnika, ministra za turizem in drobno 
gospodarstvo Janka Razgorška ter predsednika 
evropskega združenja karnevalskih mest Henryja 
van der Kroona je župan MO Ptuj Miroslav Luci 
pustnemu dečku, simbolu pustnih mask, dal dovol
jenje za začetek 38. kurentovanja na Ptuju. 

Predsednik evropskega združenja karnevalskih mest Henry van der 
Kroon je izrazil upanje, da se bo z organizatorji kurentovanja 
ponovno srečal na 18. mednarodnem zboru karnevalskih mest v 
Strumici v Makedoniji, ki bo od 8. do 15. maja 1998. Tam bodo 
proučili možnosti za organizacijo Kurent Festivala na Ptuju leta 2000. 
Mestna občina Ptuj je bila tudi gostiteljica predstavnikov Skupnosti 
starih mest v RS, ki so v pisarni tajnice občinskega urada Evelin 
Makoter Jabločnik usklajevali pripombe k predlogu Zakona o varstvu 
naravne in kulturne dediščine. Obravnavali so tudi predloge za 
pripravo programa Skupnosti starih mest za leto 1998. Po sestanku so 
si prisotni ogledali otvoritveno slovesnost ob začetku karnevalskih dni 
na Ptuju.

❖  ❖  ❖

ČETRTEK, 19. februar
V sejni sobi mestne hiše je potekala razširjena seja Upravnega odb
ora mariborske območne gospodarske zbornice. Direktor območne 
zbornice v Mariboru Vinko Lapuh je o decentralizaciji dela GZS 
predlagal, da bi določene zbornične storitve izvajali tudi na sedežu 
upravnih enot, in sicer v obliki informativnih dni za individualno sve
tovanje članicam. Podprli so predlog, da bodo informativni dnevi 
vsako tretjo sredo v mesecu v ptujski mestni hiši (obvestilo o infor
mativnih dnevih objavljamo na 12. strani). Na seji so med drugim 
prisluhnili predstavnikom univerze v Mariboru, ki so predstavili vlogo 
Univerze pri razvoju regije.
V mali sejni sobi je od 12. ure potekala 26. seja Uredništva javnega glasi
la Ptujčan in Uradnega vestnika.

❖  ❖  ❖

SOBOTA, 21. februar
Podžupan Ervin Hojker se je odzval povabilu Slovenskega kulturne
ga in športnega društva Maribor iz Hildena in se udeležil tradi
cionalne karnevalske prireditve, ki je potekala v dvorani mestne hiše 
v Griiitnu. Z županom Günterjem Scheibom se je pogovarjal o sode
lovanju med mestoma Hilden in Ptuj na gospodarskem, kulturnem in 
športnem področju. Župan mesta Hilden je izrazil željo za izmenja
vo strokovnjakov v gospodarski in komunalni dejavnosti, kar je 
pripeljalo do dogovora o obisku ptujskih strokovnjakov v mestu 
Hilden.

❖  ❖  ❖

❖  ❖  ❖

PETEK, 13. februar
V razstavnem prostoru mestne hiše so ob 12. uri odprli razstavo slik 
profesorja likovne pedagogike Jožeta Foltina. Otvoritveni program je 
bil popestren z glasbenim prispevkom Černenšek Toma (glasbena 
šola K. Pahor Ptuj), ki nam je zaigral na harmoniko.

❖  ❖  ❖

SOBOTA, 14. februar
V mestni hiši so svečano odprli 38. pustni karneval. Ob prisotnosti 
častnega pokrovitelja letošnjega kurentovanja predsednika DZ

PONEDELJEK, 23. februar
V veliki sejni sobi je potekal delovni sestanek o nastalih razmerah v
Labodu, Delta konfekciji, d. o. o. Pogovarjali so se o možnostih za izhod 
iz sedanjega stanja (več o tem v kronologiji razvoja stavke na str. 8).

ČETRTEK, 26. februar
V sejni sobi so se ob 13. uri na 23. seji sestali člani Komisije za statut 
in poslovnik Mestnega sveta MO Ptuj. Sprejeli so sklep o začetku 
postopka in določitvi okvirnega rokovnika za pripravo, obravnavo in 
sprejem dopolnitev sprememb Statuta MO Ptuj ter Poslovnika 
Mestnega sveta. Dopolnitve oz. spremembe narekujejo že sprejete
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spremembe in dopolnitve Zakona o lokalni samoupravi, 
ki občinskim svetom nalaga, da morajo statute občin 
uskladiti s tem zakonom do 15. maja 1998.

PETEK, 6. marec
Ob 10. uri se je začel delovni razgovor vodij poslanskih skupin 
in vodij oddelkov občinskega urada. Obravnavali so vprašanja 
o posameznih postavkah osnutka proračuna za leto 1998.

PETEK, 27. februar
V mali sejni sobi se je projektna skupina za projekt "Mestni vinograd" 
seznanila s promocijskimi in marketinškimi aktivnostmi za prvo pol
nitev vina iz mestnega vinograda. Za vino so predlagali ime, obliko
vanje steklenice, etiketo in spremljajočo zloženko. O predlaganem 
bodo odločili do aprila 1998, ko bo potekala prva polnitev t. i. mest
nega vina.

❖  ❖  ❖

❖  ❖  ❖

PONEDELJEK, 9. marec
V sejni sobi upravne zgradbe Perutnine Ptuj je potekala tiskovna 
konferenca. Generalni direktor Perutnine Roman Glaser je skupaj z 
županom Mestne občine Miroslavom Lucijem ter skupino odgov
ornih za obnovitvena dela predstavnike medijev seznanil s projek
tom obnove prostorov Perutnine Ptuj na Novem trgu. Na tej lokaci
ji bodo v drugi polovici leta odprli sodobno urejeno restavracijo in 
prodajalno izdelkov Perutnine Ptuj.

PONEDELJEK, 2. marec
V pisarni projekta Ptuj - zdravo mesto je od 1 3. ure potekala 5. seja 
projektnega sveta Ptuj - zdravo mesto. Obravnavali so predlog 
delovnega programa Ptuj - zdravo mesto za leto 1998 in se seznanili 
z analizo Kazalcev zdravstvenih razmer v mestu Ptuj za leto 1996. 
Pregledali so tudi prijave programov vseh šol v Mestni občini Ptuj, ki 
so se prijavile na Inštitut za varovanje zdravja RS s programom 
"Zdrave šole". Na naslednji seji v zadnjem tednu marca bodo obrav
navali merila za ocenjevanje programov, kar bo osnova za javni 
razpis za programe promocije zdravja. Razpis bo opravljen v maju 
1998.

❖  ❖  ❖

❖  ❖  ❖

SREDA, 11. marec
V mali sejni sobi so se na 27. seji sestali člani uredniškega odbora 
Ptujčana in Uradnega Vestnika. Seznanili so se s sklepom 
Predsedstva MO Ptuj o dodatnem zamiku izdaje Ptujčana št. 2 in z 
dopolnjeno vsebino pričujoče številke.

❖  ♦  ❖

PONEDELJEK, 16. marec
V veliki sejni sobi so se mestni svetniki sestali na 39. seji Mestnega sveta 
(več na 4. strani).

PRHAVA URNIKA OBRATOVALNEGA Č A SA  PRODAJALNE
S 1. januarjem 1998 je stopil v vel
javo nov pravilnik o obratovalnem 
času prodajaln (Uradni I. RS, št. 
79/97), ki določa merila in 
postopke za določitev obratoval
nega časa prodajaln in jih mora 
upoštevati trgovec pri določanju 
urnika obratovanja svoje proda
jalne.
Pravilnik deli obratovalni čas pro
dajalne na redni obratovalni čas in 
na dežurstva.
Redni obratovalni čas prodajalne je:
♦ od ponedeljka do petka med 7. 
in 21. uro,
♦ ob sobotah med 7. in 18. uro,
♦ ob nedeljah med 8. in 13. uro - 
za prodajalne z živili.
Prodajalne, ki obratujejo izven prej 
določenega časa ter ob praznikih 
in dela prostih dnevih, so dežurne 
prodajalne.
Trgovec določi obratovalni časa 
samostojno in v skladu s svojimi 
poslovnimi interesi ob upoštevanju 
določil pravilnika. Pri določanju 
dežurstva prodajalne je potrebno 
upoštevati merila, ki jih skladno s 
pravilnikom podrobneje razčleni

pristojni organ občine.
Mestni svet Mestne občine Ptuj je 
sprejel merila za določanje 
dežurstev prodajaln na območju 
Mestne občine Ptuj, ki so pričela 
veljati 31. 1. 1998.
V skladu z merili lahko določijo 
vse prodajalne obratovanje kot 
dežurne prodajalne, ob sobotah od 
18. do 20. ure, ob nedeljah med 8. 
in 13. uro (slednje velja samo za 
prodajalne z neživilskimi izdelki) 
ter ob praznikih in dela prostih 
dnevih med 8. in 13. uro, dalj časa 
pa le v naslednji primerih:
♦ cvetličarne in prodajalne s tur
ističnimi spominki - v nedeljo ter 
ob praznikih in dela prostih dnevih 
tudi do 18. ure,
♦ prodajalne z živ ili, ki so v 
neposredni bližini bolnišnice - v 
nedeljo ter ob praznikih in dela 
prostih dnevih tudi do 16. ure,
♦ prodajalne z ž iv ili, ki so v 
neposredni bližini avtobusne in 
železniške postaje ter magistralne 
ceste - v nedeljo ter ob praznikih in 
dela prostih dnevih tudi do 20. ure, 
prodajalne z motornimi gorivi

(bencinski servisi) lahko določijo 
dežurstva med tednom od 21. do 
7. ure naslednjega dne, ob sobotah 
od 20. do 24. ure, ob nedeljah ter 
praznikih in dela prostih dnevih pa 
ves dan,
♦ specializirane prodajalne, v 
katerih se prodajajo predvsem 
časopisi, revije, tobačni izdelki in 
podobno, lahko določijo dežurstva 
od ponedeljka do sobote, tudi zju
traj med 5. in 7. uro,
♦ prodajalne z živili, v katerih se 
prodajajo predvsem pekovski 
izdelki, lahko določijo dežurstva 
od ponedeljka do sobote, tudi zju
traj med 6. in 7. uro.
Trgovec mora uskladiti urnik obra
tovalnega časa prodajalne z omen
jenim pravilnikom do 31. marca

1998. V nasprotnem primeru se 
šteje, da nima prijavljenega obra
tovalnega časa prodajalne.
V kazenskih določbah Zakona o 
trgovini (Uradni I. RS, št. 18/93) je 
predpisana denarna kazen najmanj
1.000.000 tolarjev za trgovca - 
pravno ali fizično osebo, ki stori 
prekršek pri opravljanju trgovinske 
dejavnosti s tem, da ne posluje v 
določenem obratovalnem času. 
Prijavne obrazce je mogoče dvig
niti in izpolnjene oddati v spre
jemni pisarni Občinskega urada 
Mestne občine Ptuj na Mestnem 
trgu 1 vsaki dan med 7. in 15. uro, 
razen v sredo med 7. in 17. uro, v 
petek pa med 7. in 13. uro.

Sonja Ciglaron iM iM ì 3m ì  w [psosflasffKia
Primestna četrt Grajena obvešča občane, da so uradne ure vsak 
ponedeljek od 8. do 10. ure in vsak četrtek od 14. do 16. ure. 
Informacije lahko dobite tudi na telefonski številki 751-217.

Janez VERTIČ, predsednik PMČ Grajena
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OBČNI ZBOR KMEČKE ZVEZE 
PRI SLOVENSKI LJUDSKI 

STRANKI
V Radljah ob Dravi je bilo dne 14. februarja nadaljevanje občnega zbora Slovenske 
kmečke zveze, ki se je začel že na Ptuju 15. novembra 1997.
Na občnem zboru je bil sprejet program za leto 1998. SKZ želi v pogajanjih za članst
vo Slovenije v EU aktivno sodelovati kot pomemben predstavnik slovenskega kmeti
jstva. Zato je bil sprejet program nalog pri izdelavi zakonov in predpisov za prilaga
janje zakonodaji v  EU, sektorja za prehrano in predpisov za posamezne vrste živ il. 
Spremenili so Statut tako, da bo v Izvršilnem odboru zastopanih 13 članov sloven
skih regij. Tretjo regijo "Prlekija-Slovenske Gorice" sestavljajo podružnice Gornja 
Radgona, Ljutomer, Ormož, Radenci, Sv. Jurij in devet podružnic bivše ptujske 
občine. Na občnem zboru so bile tudi volitve v  vse organe in za vse najvišje funkci
je pri SKZ. Za predsednika je bil ponovno izvoljen dr. Franc ZAGO ŽEN , za enega 
od podpresednikov pa gospod Franc O BRAN , kmetovalec iz Zabovc, eden od 
ustanovnih članov SKZ pred 10 leti in član oziroma podpredsednik ptujske 
podružnice SLS. Čestitamo!
SKZ je sklenila predlagati vladi, da se zaradi zastoja v denacionalizaciji dodelijo 
kmetom nadomestna zemljišča za večanje proizvodnje.

zapisal Slavko BRGLEZ
Vsem občankam in občanom MO PTU) želimo vesele Velikonočne 
praznike, ki naj bodo obloženi z dobrotami ptujskih kmetij.

VABILO
O bčni zbor vseh članov in sim patizerjev SLS bo v kulturni dvorani zadružnega 
doma v M arkovcih v petek, 3. aprila 1998 ob 20. uri.

SKD REDNI LETNI ZBOR SKD 
NA PTUJU

Preteklo leto bo v zgodovini zapisano kot povprečno in kljub temu je pri
neslo veliko zanim ivih dogodkov. Nekako tako bi ocenili tudi politično delo 
na lokalnem nivoju in državnem nivoju v Sloveniji in o tem je tekla beseda 
na Rednem letnem zboru SKD O O  na Ptuju, dne 12. 03.1998.
Iz pregleda poročil, ki so jih podali predsednik, tajnik, vodja poslanske 
skupine, blagajnik, predsednik MKD in podžupan je bilo razvidno, da je 
stranka na lokalnem nivoju vodila aktivno politiko.
Redni letni zbor je ocenil lanskoletne volitve državnega sveta in predsedni
ka države. Poudarjeno je bilo stališče, da se je pri volitvah člana državnega 
sveta odražala vladajoča koalicija SLS in LDS na državnem nivoju tudi na 
lokalnem. Redni zbor je sprejel usmeritve dela v  letošnjem letu. Kot glavna 
naloga so redno aktvno vodena politika v Mestnem svetu, odborih, svetih 
mestnih in primestnih četrti in priprave na lokalne volitve. Redni zbor je 
obsodil oskrunjenje podobe Brezjanske Marije s strani glasbene skupine.
Po vzpodbudni razpravi je sledil
družabni del 
domačega vina.

ob kozarčku

Predsednik Občinskega odbora 
SKD Ptuj 
Peter PRIBOŽIČ

SDS % *
VOLILNA KONFERENCA

V  soboto 2 8 .0 2 .1 9 9 8  je  im el Mestni 
odbor SD S Ptuj letno vo liln o  konfer
en co , na kateri je  č lanstvo  a n a l
iz ira lo  delo  odbora v  preteklem  letu 
in hkrati postav ilo  sm ern ice  za  delo  
v p rihod n je . Poudarek so da li vo lit
vam  na lo ka ln i ravn i. Z a  predsedni
ka M O  SD S je  bil ponovno izvo ljen  
dr. M iro s lav  L U C I, poleg njega pa 8 
č lan o v  predsedstva, trič lan ska  nad
zo rn a  k o m is ija , o sem č la n sk i 
strokovni svet in štirič lansk i odbor za  
in fo rm ira n je . N a jb o lj ra z v e se ljiv a  
ugotovitev na konferenci je  b ila , da 
š te v ilo  č la n o v  nen eh no  n a ra šča . 
Letne konfe rence sta se u d e lež ila  
tudi d ržavn a  sve tn ika dr. M ilan  Z ve r 
iz  D estrn ika  in M iran  O z im ič  iz 
S lovenske B istrice .
Po uradnem  delu je  večer m inil v  p ri
jetnem  druženju  do poznih  ur.

ODBOR ZA INFORMIRANJE

ME&TNI ODBOĐ  
PTUJ

ŽELI V&EM BDALCEM 
PTUJČANA 

BLAGOSLOVLJENO 
VELIKO NOČ

LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE 
Mestni Odbor Ptuj

želi vsem občanom Mestne Občine Ptuj 
prijetno praznovanje 

VELIKONOČNIH PRAZNIKOV

Dnevi v  postnem času minevajo in prihaja velikonočni čas. Za velikim petkom prihaja velikonočno jutro z zatjo zmagoslavja Tretjega dne.Želimo vam blagoslovljene velikonočne praznike in naj vam velikonočna skrivnost povrne upanje, vero in ljubezen d o svojih  bližnjih in samega se b e . Takšni bom o lahko skupaj gradili lep ši, kulturno in duhovno bogatejši svet.O b  bližnjem materinskem dnevu velja iskrena čestitka vsem Vam materam za posredovanje življenja  in vašo materinsko ljubezen.

Dogajanje v  D Z , vloženi doku
menti o spravi in lu strac iji, je  
dokaza lo , da je preteklost za 
nekatere po litične  stranke bolj 
pomembna kot prihodnost, in da 
jim  pomeni zlasti breme, ki bi se 
ga rade zn eb ile  tako , da ga 
odložijo  na ZLSD .

Zato je  predsednik Z LSD  Borut 
Pahor vstopil v  igro predlaganja 
d ek la rac ij o sp rav i, kar je  
povzročilo  različne odmeve med 
članstvom in član i Z B U  NOV.

Na Ptuju smo na 'skupni seji 
predsedstva O O  Z LSD  in Z B U  
N O V  obravnavali osnutek pred
ložene d ek la rac ije  in smo bili 
enotnega m nenja, da je  nedvoum
no raz liko va n je  med N O B  in 
dom obranstvom , med narodno 
zavednostjo in kolaboracijo naša

Iz Združene liste 
socialnih demokratov

človeška in državljan jska vredno
ta in dolžnost in da je  potrebno 
ločiti obdobje 1941-45 in obdobje 
po vo jn i. C ilj teh razprav pa naj bo 
mirno in prijazno sožitje ljudi v 
bodoče, zgodovinska dejstva pa 
naj razlagajo zgodovinarji, ne pa 
taki ali drugačni politiki.

Ta sta lišča  smo prenesli na 
predsedstvo stranke, ki je  na seji 
17. 02. 1998 po široki in pole
m ični razpravi sprejelo temeljno 
soglasje, da:

■ se ZLSD  naslanja na nacionalno 
in socialno izročilo  O F in N O B , ki 
je  v časih nacifašistične okupacije 
om ogočil 
preživetje

slovensko  narodno

■ ZLSD  obsoja narodno izdajstvo v 
času 2. svetovne vojne in sploh

■ pri tem , ko zavrača komunizem 
kot nedem okratičn i sistem , 
poudarja prispevek svojih pred
hodnic za  m iren prehod v 
demokratični večstrankarski sistem 
in za  nastanek sam ostojne 
Slovenije.

Upam  pa, da obstaja enotni pogled 
o tem, da je  nedavni 8. marec dan, 
ki ga po vsem svetu slavijo  kot 
m ednarodni p razn ik  boja za  
ženske p rav ice , enakopravni 
položaj žensk.

Upajm o, da nedavna dogajanja na 
dvorišču  D elte ne pom enijo 
zakonitosti, ko gre za ženski kolek
tiv, in posmeha človekovim  pravi
cam , ki so ženske pravice.

Vsem  ženskam  ptujske občine 
čestitam o za  m inuli prazn ik  in 
želim o, da v miru in s čim  manj 
težavami usmerjate svoje življen je .

Anka Ostrman
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KRONOLOGIJA RAZVOJA STAVKE V DELTI KONFEKCIJA PTUJ
Številni slovenski mediji nas dnevno obveščajo 
o poteku stavke, vendar za bralce Ptujčana 
navajam najvažnejše dogodke:

□ Torek, 27. januar: opozorilna stavka (že peta 
ali šesta). Stavkovni odbor postavi tri zahteve: 
zvišanje plač za 19% do kolektivne pogodbe, 
izplačilo lanskega regresa (15.000 SIT) in 
odstop direktorice gospe Cvetke Gaiser, ki se na 
zahteve ne odzove.

□ Torek, 3. februar: začetek stavke. Sledijo 
celodnevna neuspešna pogajanja. Nekatere 
delavke začnejo dvomiti in v nadaljnjih dneh 
delati. Delavke v Validu se sporazumejo in ne 
stavkajo.

□ Četrtek, 5. februar: direktorica Delte gospa 
Cvetka Gaiser skliče tiskovno konferenco in 
sporoči, da ne bo odstopila, da je od 337 
zaposlenih prisotnih 251, od katerih jih dela 
106. Sindikat ugotovi, da nekdo delavke namer
no razdvaja in da je stavka celo načrtno 
sprožena. Direktorica tudi pove, da se je po 
uspešni sanaciji Labod reorganiziral in da je 
Delta od julija lani postala družba z omejeno 
odgovornostjo. Plače v Labodu niso več enotne, 
ampak odvisne od dohodka.

□ Petek, 6. februar: 1 70 delavk Delte se odpel
je z avtobusi v Novo mesto na razgovor h gen
eralnemu direktorju Laboda gospodu Andreju 
Kirmu, ker se ta ni mogel (ali hotel) odzvati 
pozivu, da bi prišel na Ptuj. Razgovor je 
neuspešen.

□ Ponedeljek, 9. februar: delavke se odpravijo k 
županu MO Ptuj gospodu M. Luciju. V razgov
orih pred mestno hišo jih župan ne more pomir
iti. Popoldan poteka razgovor z vsemi odgov
ornimi v stavki, ki se ga udeležijo generalni 
direktor Laboda, predsednik ZSSS gospod D. 
Semulič, sekretar področnega sindikata ZSSS 
gospod B. Frajnkovič, stavkovni odbor in drugi. 
Direktorica ponudi izplačilo finančnih zahtev 
stavkajočih, na odstop pa generalni direktor ne 
more pristati.

□ Sreda, 11. februar: stavka 170 delavk, tiste pa, 
ki delajo, začnejo delati že ob 4. uri zjutraj. 
Stavkajoče zaprejo glavni vhod v tovarno.

□ Četrtek, 12. februar: pozno popoldan se 
zaključi razgovor v mestni hiši. Podpisana sta 
dva dogovora: predlog o zvišanju plač in 
izplačilo regresa ter da direktorica ostane.

□ Petek, 13. februar: stavkajoče zavrnejo pred
log, da direktorica ostane. 200 delavk se odloči, 
da bodo vložile individualne tožbe zaradi neiz- 
plačevanja plač po kolektivni pogodbi.

Stavkajoče delavke Delte pred mestno hišo 9. februarja 1998.
Foto: KOSI

□ Torek, 17. februar: 
ob prisotnosti župana 
MO Ptuj M. Lucija je 
v mestni hiši razgovor 
s stavkajočimi, gener
alnim direktorjem in 
s e k r e t a r j e m  
območnega sindika
ta. Direktorica ponu
di odstop, kar stavka
joče z aplavzom spre
jmejo. Solidarnostno 
podporo ponudijo 
nekateri ptujski 
sindikati, zlasti SKEI.
Stavka traja, naprej, 
vodstvo Laboda d. o. o., ki je večinski lastnik 
Delte, stiske ptujskih delavk noče razumeti. 
Tudi sam sem ogorčen, ko zvem, da mora Delta 
konfekcija plačevati najemnino družbi v 
Novem mestu za tovarno, ki so jo zgradili 
delavci in delavke na ptujski zemlji. Direktor 
izjavi, da je zaskrbljen za usodo delovnih mest 
v Delti.

razdelitvi Delte v dve podjetji, kar pa za stavka
joče ni sprejemljivo. Predlog za novega direk
torja bi morali potrditi obe skupini (stavkajoče 
in nestavkajoče) in nato bi direktorica Delte 
odstopila. Naslednji dan skupini nista enotni. 
Stavkajoče se strinjajo z novim direktorjem, 
nestavkajoče pa se ne strinjajo z odstopom 
direktorice in napovedo stavko 3. marca.

□ Ponedeljek, 16. februar: stavkajoče že ob 4. 
uri zaprejo vhod in s tem preprečijo nestavka- 
jočim prihod na delo. Napetost stavke se prib
ližuje zgornji meji. Odvetnik delodajalcev B. 
Resnik sporoči, da bo uprava disciplinsko 
ukrepala. Po 15. uri se vrne direktorica z odvet
nikom in 20-timi najetimi varnostniki. Zgodi se 
več incidentov, pride do prerivanja in celo do 
fizičnih obračunov. Štiri delavke odpeljejo v 
bolnišnico (udarec po 
glavi, zvin roke in 
živčni zlom). Stavko 
mirno spremlja poli
cija.

udeležijo vsi župani bivše ptujske občine in 
župan občine Ormož, sindikalni funkcionarji 
ZSSS, Neodvisnih in TUPIS-a, predstavnika 
dveh ministrstev, generalni direktor Laboda, 
direktorica Delte, predsednica stavkajočih 
gospa Slavica Furjan in nestavkajočih gospa 
Anica Kokol. Predstavi se tudi od Laboda pred
lagani novi direktor mag. Milenko Vojnovič. 
Izpred nekaj dni se ponovi predlog Laboda o

□ Sreda, 18. februar: šivilje, ki so ostale na delu, 
se javno obrnejo na sekretarja območnega 
sindikata ZSSS, da ne razumejo odklonilnega 
odnosa do njih, saj so tudi one članice tega 
sindikata in se tudi borijo za pravično plačo, 
vendar to počnejo ob rednem delu. Marsikaj 
drugega pa javno ne povedo.

□ Petek, 20. februar: 12 slovenskih intelektual
cev javno sporoči stavkajočim podporo. 
Sekretarka območne organizacije ZSSS ne želi 
javno komentirati stavke, predlaga le dogovar
janje.

□ Ponedeljek, 23. 
februar: na pobudo 
župana MO Ptuj M.
Lucija in poslanca DZ 
gospoda F. Pukšiča v 
mestni hiši poteka 
razgovor, ki se ga

□ 6. ali 7. marca uprava Laboda imenuje novo 
direktorico Delte gospo Flermino Križevnik.. 
Direktorica prihaja s Tekstilnega inštituta 
Maribor in je imenovana za šest mesecev. V 
tem času naj bi pripravila sanacijski program za 
Delto, ki je po enomesečni stavki v izredno 
težkem položaju. Uprava Delte kliče na delo 
stavkajoče delavke postopno, danes jih dela 
nekaj nad dvajset. Upanje je, da se bodo 
razmere le pozitivno rešile in da bo zaželjena 
proizvodnja ponovno stekla v celi tovarni.

5. BrglezLISTA ZA DODELITEV SOCIALNIH STANOVANJ V NAJEM je objavljenavestnika Mestne občine Ptuj.



1. Odgovor na vprašanje svetnika g. 
Milana PETKA - pobuda za organizacijo 
novoletnih sejmov z zagotovitvijo 
kakovostne ponudbe blaga
Priložnostno prodajo blaga na sejmih 
10. člen Zakona o trgovini (Ur. list RS 
št. 18/93) opredeljuje kot prodajo 
blaga zunaj prodajaln. Ker se opravlja 
na premičnih stojnicah, je za prodajo 
blaga potrebno pridobiti soglasje 
lokalne skupnosti. Pristojni organ 
lokalne skupnosti, ki soglasje izda, 
mora pri tem upoštevati pogoje za pro
dajo blaga zunaj prodajaln in seznam 
blaga, ki ga je dovoljeno prodajati na 
ta način, kar je določeno s Pravilnikom 
o minimalnih tehničnih in drugih 
pogojih, ki se nanašajo na prodajne 
objekte za opravljanje trgovinske 
dejavnosti in pogoje za prodajo blaga 
zunaj prodajaln (Ur. list RS, št. 28/93 in 
57/93). Tako je na premičnih stojnicah 
med drugim dovoljeno prodajati tudi 
razno galanterijsko blago za gospodin
jstva (oblačila, perilo). Neposredno 
prodajo blaga na premičnih stojnicah 
lahko opravlja trgovec, ob raznih 
prireditvah (sejmih, shodih) pa tudi 
posameznik.
Občina Ptuj je v letu 1980 sprejela 
poseben odlok o sejmih, s katerim je 
poleg živinskih sejmov uredila tudi 
tradicionalne sejme in prodajo na njih. 
Ker je zakon o blagovnem prometu na 
podlagi katerega je bil navedeni odlok 
sprejet, prenehal veljati, v zadnjih letih 
pa so se pojavili in uveljavili nekateri 
novi sejmi (novoletni, pustni, obrtni, 
cvetlični,...) je občinski urad že pristopil 
k pripravi novega akta, s katerim bi na 
novo uredil to področje in v skladu s 
prej citiranim pravilnikom določil javna 
in druga mesta, na katerih je dovoljena 
prodaja na premičnih stojnicah. Ker ti 
sejmi trajajo več dni in prispevajo k 
izgledu mesta, bi kazalo pristopiti pri 
sami organizaciji in oblikovanju tovrst
nih sejmov v smislu obogatitve ponudbe 
značilno za priložnost, ob kateri poteka
jo (novoletni okraski, pustna oblačila, 
maske...), ostalo blago - tudi oblačila, 
pa bi se v tem času prodajala na ptujski 
tržnici, v kolikor bi bil izkazan interes 
po prodaji blaga te vrste v času trajanja 
sejma.

2. Odgovor na svetniško vprašanje št. 
460/35 (g. Konrad RIŽNER) - VGP v 
letu 1997 ni izvajal čiščenja odvodnih 
jarkov meteornih in podtalnih vod
Na to vprašanje ne moremo odgovoriti, 
ker ne vemo, katere jarke imate v mis
lih. Odvodne jarke meteornih voda ob 
cestiščih vzdržuje upravljalec cest, 
odvodni jarki podtalne vode pa ne 
obstajajo.

Pripravil: Herbert Glavič

3. Odgovor na vprašanje svetnika št. 
501/36 (g. Rižner) - sofinanciranje 
pločnika ob M-3 v Spuhlji
Zahtevek za pridobitev sredstev za sofi
nanciranje pločnika ob M-3 v Spuhlji v 
dolžini 950 m smo posredovali v letu

1997. V tem trimesečju bomo zahtevek 
obnovili, ko bo izdelana tehnična doku
mentacija.

4. Odgovor na vprašanje svetnika št. 
502/36 (g. Rižner)- preureditev javne 
razsvetljave v Spuhlji
Preureditev oziroma uskladitev javne 
razsvetljave pri AP Spuhlja bo urejena z 
izgradnjo hodnika za pešce.

5. Odgovor na vprašanje svetnika št. 
504/36 (g. Fajt)- plačilo cestnine pri 
registraciji vozil
Vaše vprašanje v zvezi s povračilom 
odškodnine in o plačilu cestnine pri reg
istraciji vozil smo posredovali na pristo
jno ministrstvo. Pisni odgovor vam 
bomo posredovali.

Pripravil: Milan Pavlica

6. Odgovor na svetniško vprašanje št. 
498/86 (predlagatelj Slavko Brglez) v 
zvezi z odškodnino občini za izkopani 
gramoz z golf igrišča
Kot dokazilo, da strokovna služba 
pravilno razlaga določbe Zakona o 
varstvu okolja, ki se nanašajo na lastni
no mineralnih surovin - gramoza - in na 
povračila za izkoriščanje gramoza (kar 
smo trdili že v prejšnji obrazložitvi), k 
odgovoru prilagamo: članek, objavljen 
v Večeru 6.1.1998, in sodbo Ustavnega 
sodišča za podoben primer v občini 
Zreče. Iz obeh prilog je namreč jasno 
razvidno, da občina žal ne more pred
pisati povračil za izkoriščanje gramoza, 
ki je po 111. členu Zakona o varstvu 
okolja lastnina države.
Domnevamo pa, da je imel predlagatelj 
v svoji trditvi, da bi občina morala pri
dobiti omenjeno povračilo za izkopani 
gramoz, v mislih 16. člen od jeseni 
1996 leta neveljavnega Zakona o kmeti
jskih zemljiščih, ki v 1. odstavku pravi, 
da se poleg odškodnine o spremembi 
namembnosti plača še posebna odškod
nina v višini 5% od prodajne cene za 
kubični meter izkopanih rudnin. Novi 
Zakon o kmetijskih zem ljiščih tega 
določila ne vsebuje več.
Dejstvo pa je, da bi za izkoriščanje 
gramoza država že morala predpisati 
povračila, za njegovo rabo in 
izkoriščanje pa podeljevati koncesije v 
skladu z 21. členom Zakona o varstvu 
okolja. 21. člen v 2. odstavku tudi pravi, 
da del povračil (50%) za podeljeno kon
cesijo pripada občini, seveda glede na 
obremenjenost okolja.
Potrebno je tudi ločiti pomen terminov 
"povračilo" in "taksa":
- povračilo se določa glede na vrsto in 
obseg izkoriščanja (predpiše ga država),
- taksa pa se predpiše glede na vrsto in 
količino onesnaževanja (predpiše jo 
občina).
Občina torej lahko v skladu z 80. 
členom Zakona o varstvu okolja pred
piše onesnaževalcu takso za obremen
jevanje okolja. Pri tem mora predhodno 
ugotoviti, za kakšno vrsto onesnaževan
ja gre (obremenjevanje vode, tal ali 
zraka oziroma za ustvarjanje odpad

kov), nato pa se lahko za posameznega 
onesnaževalca določi taksa, sorazmer
na višini njegovega onesnaževanja. Prej 
navedeno torej pomeni, da bo potrebno 
ugotoviti, ali poseg v prostor, kot je golf 
igrišče na dani lokaciji, vpliva na okolje 
in če vpliva, določiti vrsto in količino 
onesnaževanja. Na osnovi teh dejstev 
pa bo lahko občina določila višino takse 
za obremenjevanje okolja.

7. Odgovor na svetniško vprašanje št. 
488/36 (g. Milan Petek)
C . Milan Petek je dne 16.12.1997 dal 
pobudo za "izenačitev pogojev odvoza 
smeti PČ Grajena primerjalno z drugimi
- ostane naj dinamika 14-dnevnih odvo
zov za polovično ceno sedanje, 
povečano za strošek daljše razdalje, ki 
pa na enoto ne more presegati 50,00 
SIT".
O  problematiki je v skladu s sklepom 
mestnega sveta podrobneje razpravljal 
Odbor za okolje, prostor in gospodarsko 
infrastrukturo. Predstavnik Čistega 
mesta g. Franc Merc je odbornike 
podrobneje seznanil s primerjalno anal
izo stroškov tedenskega odvoza odpad
kov iz MČ Panorama ter 14-dnevnim 
odvozom iz PČ Grajena. Rezultati 
enomesečne analize so pokazali, da je 
odvoz iz PČ Grajena za 17% dražji od 
odvoza iz MČ Panorama.
V  celoti dodajamo tudi odgovor, ki smo 
ga na zastavljeno vprašanje pridobili od 
Čistega mesta.
"Oddelek za okolje, prostor in gospo
darsko infrastrukturo pri Mestni občini 
Ptuj nam je posredoval pobudo svetnika 
g. Milana Petka z zahtevo, naj podjetje 
Čisto mesto zniža stroške odvoza 
odpadkov v PČ Grajena za polovico v 
primerjavi z mestnimi četrtmi, kjer 
imajo tedenski odvoz.
Glede na navedeno moramo izjaviti 
naslednje:
1. Odvoz odpadkov z območij MO Ptuj 
ter vseh ostalih osmih občin temelji na 
"projektu Ptuj", v  katerem so zajeti vsi 
stroški, ki vključujejo osnovno poslo
vanje podjetja in posledično tudi odvoz 
iz gospodinjstev.
2. Cena za odvoz odpadkov iz gospod
injstev je sestavljena iz treh delov:
- odvoz odpadkov,
- obratovanje in vzdrževanje deponije,
- sanacija in širitev komunalne deponije. 
Razen tega je kot osnova za izračun 
predvidena prostornina posode po 
gospodinjstvu. Število odvozov s 
posameznih območij in gospodinjstev 
je torej le delno zajeto v skupni ceni. 
Način odvoza, kot ga uporablja Čisto 
mesto na osnovi pogodbe z MOP, ni za 
vsakega uporabnika popolnoma enak, 
vendar je mnogo pravičnejši od obliko
vanja cene po m2, kot ga uporabljajo 
mnoge druge občine v Sloveniji. 
Razdalja odvoza po območjih močno 
vpliva na oblikovanje cene in pomeni v 
njeni strukturi faktor 4. Povedano enos
tavno, cenejši so štirje odvozi iz MČ z 
gosto naseljenostjo kot iz PČ, v kateri so 
razdalje nad 10 km in ima težjo konfig

uracijo terena. Splošne metodologije za 
izračun in oblikovanje cene na žalost v 
Sloveniji še nimamo. Pričakujemo jo z 
novimi podzakonskimi akti, ki jih 
pripravlja MOP RS. Po nekaterih infor
macijah naj bi kriterije pripravili še v 
letošnjem letu.
V zvezi z določanjem cene moramo 
navesti še naslednje: obračun, ki ga 
uporabljamo sedaj, je določen po 
pogodbi iz leta 1995 in potrjen z 
občinskim odlokom. Uvedli smo tudi 
komunalno takso za sanacijo in širitev 
deponije ter jo sprejeli z odlokom št.
13/94. Ker je država po zadnjih dogod
kih lanskega leta ustavno prepovedala 
uporabo občinskih taks za te namene, 
so morale vse občine takso vključiti v 
redno ceno. Razliko med ceno odvoza 
in skupno ceno bo ČM še naprej odva
jalo na račun MO Ptuj ria osnovi dodat
no sklenjene pogodbe. Cene v noben
em primeru ne moremo spreminjati, ker 
bi to negativno vplivalo na poslovanje 
podjetja. Naj poudarimo, da s sedanjo 
ceno komaj pokrivamo stroške obrato
vanja, sredstva za razvoj in dobiček pa 
iščemo v dodatnih dejavnostih. Z vso 
odgovornostjo naj povemo, da se cena, 
ki je bila potrjena na občinski in državni 
ravni, ne more spreminjati. Možne so 
sistemske spremembe, ki smo jih že 
predlagali (ekološki otoki), in skrb za 
kakovostno delo na terenu.
Upamo, da smo okvirno pojasnili način 
oblikovanja cene naših storitev. Z vesel
jem vam bomo posredovali vse podrob
nejše informacije in izračune. "

8. Odgovor na svetniško vprašanje št. 
489/36 (g. Rajko Fajt) - da naj se izven 
naselja Ptuj za isto ceno odvoza, odpel
jeta dve posodi za odpadke
V kolikor gospodinjstva ustvarijo večjo 
količino odpadkov, kot jih je mogoče 
odložiti v obstoječo posodo, imajo dve 
možnosti:
- Če se to dogaja občasno, lahko odpad
ke nastavijo v zaprti vreči na dan 
odvoza zraven obstoječe posode za 
odpadke,
- Če pa se redno pojavlja večja količina 
odpadkov, lahko kupijo ali najamejo 
dodatno posodo za odpadke.

Pripravila: Alenka Korpar

9. Odgovor na svetniško vprašanje št. 
521/37 (poslanska skupina Zelenih 
Ptuj) - kolesarjem je onemogočen nor
malen dostop na most za pešce in kole
sarje
Kolesarjem je omogočen dostop na 
most z Zadružnega trga in ni nobenih 
ovir.
Z Dravske ulice pa je pri začetku doho
da, kjer je že prehod za pešce, predvi
dena ureditev dostopa na prehod za 
pešce ter hkrati dovoz za invalide in 
kolesarje. Tudi sedaj je kolesarjem 
omogočen dostop po obstoječem doho
du in nato proti parku.

10. Odgovor na svetniško vprašanje št. 
535/37 (g. Tomaž Neudauer) - identite



ta reklamnih oglaševalcev, ki puščajo 
listke za vetrobranskimi stekli avtomo
bilov
Glede na to, da imamo, samo enega 
komunalnega inšpektorja in upošteva
joč njegov obseg dela, je nemogoče, da 
bi lahko kontroliral še to. Možno pa je, 
če lastnik avtomobila prinese na vetro
branskem steklu najden listek komunal
nemu inšpektorju, da ta sproži postopek 
za kaznovanje.

11. Odgovor na svetniško vprašanje št. 
544/38 (poslanska skupina Liste KS 
mesta Ptuja) - izdelava projekta uvedbe 
modrih con v starem mestnem jedru
Javni razpis za podelitev koncesije za 
ureditev javnih parkirišč v mestu Ptuj je 
v teku. Ponudniki bodo pripravili pro
jekt modrih con, ki je sestavni del kon
cesijske ponudbe.

12. Odgovor na svetniško vprašanje št. 
529/37 (g. Konrad RIŽNER) - preveritev 
pri VGP-ju, ali obstajajo odvodni jaški 
podtalne vode
Odvodnjavanje podtalne vode je 
možno s pomočjo drenaže (perforirane 
PVC cevi, keramične, opečne ali 
betonske cevi). Drenažne cevi se spelje
jo v drenažni jarek, ki odvaja vodo 
naprej v vodotok.

Pripravil: Herbert Glavič

13. Odgovor na svetniško vprašanje št. 
513/37 (poslanska skupina LDS) - 
uporabna dovoljenja za poslovne lokale
Zakon o graditvi objektov (Uradni list 
RS, št. 59/96) predpisuje, da morajo 
imeti vsi objekti uporabno dovoljenje, 
ne glede na čas gradnje. V  70. a členu 
je določeno, kaj vse je potrebno pred
ložiti upravnemu organu za izdajo 
uporabnega dovoljenja za objekte, 
zgrajene pred 27. 11. 1984, in objekte, 
zgrajene pred letom 1967.
V razgovoru z ustreznimi inšpekcijskimi 
službami je bilo pojasnjeno, da ni 
bojazni, da bodo poslovne prostore, ki 
nimajo uporabnega dovoljenja, takoj 
zaprli, če ni nevarnosti, da se porušijo, 
ali drugih razlogov (požarna varnost, 
sanitarni pogoji). Predlagajo, da skladno 
z zakonom začnejo pridobivati uporab
na dovoljenja za objekte, ki so v lasti 
MO Ptuj.

14. Odgovor na svetniško vprašanje št. 
514/37 (poslanska skupina LDS) - 
županovo pojasnilo o reševanju prob
lematike zgradb, ki nimajo uporabnega 
dovoljenja
Oddelek za okolje, prostor in gospo
darsko infrastrukturo bo uporabna 
dovoljenja za zgradbe, ki ga nimajo, 
pridobival na osnovi potrebne mini
malne tehnične dokumentacije.

Pripravil: Bogdan Kovač

15. Odgovor na vprašanje svetnika g. 
Franca Štrucla (štev. 524/37)-g. Štrucl 
sprašuje, če bo ob izgradnji kanalizaci
je možen prehod pešcev in osebnih

vozil preko Studenčnice (Spolenakova 
ul.)
Kanalski kolektor "A" prečka potok 
Studenčnico v pokritem betonskem 
koritu in čez to konstrukcijo ni predvi
den prehod ne za pešce ne za osebna 
vozila. V  letu 1998 je ob tem koritu 
načrtovana izvedba armirano
betonskega mostu širine 3,5 m za pešce 
in kolesarje. Idejnotehnična in lokacijs
ka dokumentacija je že naročena. 
Zaradi nesoglasij lastnikov parcel pa je 
gradnja mostu še negotova.
V strokovnih podlagah za ureditveni 
načrt tega območja je nižje ob železni
ci predviden most za osebna in tovorna 
vozila.

Pripravil: Tone Purg

16. Odgovor na vprašanje št. 538/38 - 
DeSUS - pristopi naj se k ureditvi 
mestne tržnice
Upravljalec mestne tržnice Komunalno 
podjetje Ptuj je pri Projekti inženiring 
Ptuj naročil idejno zasnovo ureditve 
mestne tržnice na Ptuju.

17. Odgovor na vprašanje št. 540/38 - 
DeSUS - preprečevanje vandalizma na 
starem mestnem pokopališču tako, da 
se zaklenejo tudi stranska vrata
Zaradi nemotenega dostopa z 
Volkmerjeve c. na staro mestno 
pokopališče bi bilo nesmiselno zapreti 
stranska vrata s Tihe poti, saj bi zaradi 
zaklenjenih vrata lahko še prej prišlo do 
vandalizma na pokopališču.

Pripravila: Zdenka Matjašič

18. Odgovor na vprašanje poslanske 
skupine LDS v zvezi z aktivnostmi o 
prestavitvi Mariborske ceste - št. 
512/37
Prestavitev Mariborske ceste je zajeta v 
načrt izgradnje magistralne ceste 
Hajdina-Ormož. V  letošnjem letu tečejo 
aktivnosti, katerih cilj je izdelava lokaci
jskega načrta za prvi odsek trase magis
tralne ceste od Hajdine do Zagrebške 
ceste na Ptuju. Za navedeni odsek se 
izdeluje idejni projekt. Mestna občina 
Ptuj na Uradu RS za prostorsko plani
ranje kandidira za sofinanciranje 
izdelave strokovnih podlag za odsek 
magistralne ceste od Hajdine do 
Zagrebške ceste.

19. Odgovor na vprašanje poslanske 
skupine Liste KS mesta Ptuj v zvezi z 
revidiranjem postopka izdaje lokaci
jskega dovoljenja za izgradnjo golf 
igrišča - št. 548/38
Revidiranje izdanih dovoljenj za golf 
igrišče obravnava organ druge stopnje 
na Ministrstvu za okolje in prostor v 
Ljubljani.

Pripravila: Danica Hren

20. Odgovor na vprašanje svetnika g. 
Rogina - št. 531/37 - parkirišče pred 
pokopališčem Hajdina
Položitev asfaltne prevleke pred 
pokopališčem Hajdina bo opravljeno,

ko bodo za to vrsto del ugodni vremen
ski pogoji.

21. Odgovor na vprašanje svetnika g. 
Štrucla - št. 525/37 - vertikalna signal
izacija križišča Suha veja
Križišče Suha veja je opremljeno z ver
tikalno signalizacijo, ki je postavljena 
v skladu s predpisi o varnosti v cest
nem prometu. Ob pregledu smo ugo
tovili, da so prometni znaki 
poškodovani - dotrajani. Glede na te 
ugotovitve smo pri vzdrževalcu cest 
zahtevali zamenjavo.

Pripravil: Milan Pavlica

22. Odgovor na pobudo poslanske 
skupine Liste KS mesta Ptuja št. 516/37 
v zvezi s programom mikrolokacij za 
ekološke otoke v Mestni občini Ptuj
V  skladu z zgornjo pobudo smo mest
nim in primestnim četrtim poslali dopis, 
s katerim predlagamo obravnavo pro
grama lokacij za ekološke otoke kot 
točko dnevnega reda na prvi naslednji 
seji svetov četrti. Po uskladitvi na 
primestnih in mestnih četrtih bomo pro
gram predstavili Mestnemu svetu.
V zvezi z lokacijo za ekološki otok v 
Budini smo dolžni še pojasnilo, saj je bil 
"dogodek" svetnikom napačno 
razložen. Za lokacijo pri domu krajanov 
v Budini smo pridobili dovoljenje 
upravnega organa in o tem pisno (s 
povratnico) obvestili Mestno četrt 
Jezero. Predsednik sveta Mestne četrti 
Jezero g. Munda je po prejemu obvesti
la (torej ni "slučajno" izvedel) izrazil 
svoje nestrinjanje. Sledil je skupen 
ogled na terenu, kjer smo z g. Mundom 
poiskali variantne rešitve in ga ustno ter 
pisno prosili, naj svetniki na izredni seji 
sveta četrti, če se s predlagano lokacijo 
ne strinjajo, potrdijo drugo najus
treznejšo lokacijo.

23. Odgovor na pobudo poslanske 
skupine "Zelenih Ptuja" št. 520/37, ki 
temelji na nepreverjenih govoricah o 
obremenjevanju okolja (vode in zraka) 
s strani podjetja OPTE Ptuj z uporabo 
galvanskega mulja pri proizvodnji 
opeke
Za nadzor nad emisijami snovi v okolje 
je pristojna Inšpekcija za okolje Inšpek
torata RS za okolje in prostor. 
Omenjeno inšpekcijsko službo smo 
zaprosili za podatke in prejeli naslednji 
odgovor (citat):
"Podjetje OPTE Ptuj izvaja termično 
im obilizacijo galvanskega mulja v 
opeko po pozitivnem mnenju 
Ministrstva za okolje in prostor z dne 2.
3. 1995 in kurjenje odpadnih olj, za kar 
ima pridobljeno dovoljenje 
republiškega sanitarnega inšpektorja z 
dne 9. 12. 1994, ki je bil takrat pristojen 
za ugotavljanje izpolnjevanja pogojev 
za odstranjevanje odpadkov. 
Dovoljenje je bilo dano na podlagi 
meritev dimnih plinov pri poskusnem 
sežigu (IVD Maribor CEVO - 186/94).
V  zvezi z emisijami v zrak iz termične

im obilizacije galvanskega mulja v 
opeko so bile zadnje celovite meritve 
Zavoda za zdravstveno varstvo Maribor 
IVO opravljene marca 1996. Iz rezulta
tov in primerjav zapeke z galvanskim 
muljem in brez njega je razvidno, da se 
z zapeko galvanskega mulja celo 
zmanjšujejo emisije fluoridov v ozračje. 
Podjetje je po zakonu dolžno konstant
no spremljati nekatere kazalce emisij in 
izvajati ukrepe za zmanjšanje emisij v 
dovoljene okvire. Nad tem se izvaja 
inšpekcijski nadzor.
Pri inšpekcijskih pregledih, opravljenih 
v letu 1997, se je ugotovilo, da je gal
vanski mulj ustrezno skladiščen v 
zaprtem prostoru - luženje ni možno. Z 
dvorišča so vode speljane preko lovilca 
olj in mimo ribnikov v kanalizacijo. 
Lovilec olj redno čistijo, kar so v letu 
1997 večkrat preverili.
Naj omenimo, da je bil zaradi podobnih 
prijav, predvsem v letu 1997, v podjetju 
in okolici poostren inšpekcijski nadzor 
emisij v okolje."

Pripravila: Alenka Korpar

24. Odgovor na pobudo poslanske 
skupine Zeleni Ptuja - vodenje psov
V zvezi z vašo pobudo o gibanju psov 
na prostem vam dajemo naslednjo obra
zložitev:
Odlok o registraciji in reji psov (Ur. 
vestnik občin Ormož in Ptuj št. 12/87) 
govori o tem, da psi ne smejo ogrožati 
ljudi. Popadljivi psi morajo imeti 
nagobčnike, ne smejo se gibati prosto in 
brez nadzorstva, v strnjenih naseljih je 
treba voditi psa na vrvici. Ta odlok 
nadzira veterinarska inšpekcija, ki smo 
jo seznanili z vašo pobudo.
Po odloku o urejanju, vzdrževanju in 
varstvu zelenih površin (Ur. vestnik 
občin Ormož in Ptuj št. 18/79) je pre
povedano puščati živali na zelenice, 
otroška igrišča idr. Nadzor nad izvajan
jem tega odloka je v pristojnosti komu
nalne inšpekcije.
Ukrepanje po navedenih odlokih se 
lahko izvaja, če je možno ugotoviti last
nika živali; sicer je uspešno ukrepanje 
zelo oteženo, posebno še zaradi vedno 
večjega števila živali.

Pripravila: Jožica Težak

25. Odgovor na svetniško vprašanje št. 
517/37 - nadomestilo za uporabo 
stavbnega zemljišča
Nadomestilo za uporabo stavbnega 
zemljišča se odmerja vsem državnim 
institucijam na Ptuju (upravna enota, 
sodišče, policija, ministrstva ...).

Pripravila: Majda Bregar
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DRUŠTVO IZOBRAŽENCEV V IK T O R IN A  PTU JSK EG A
Društvo izobražencev Viktorina Ptujskega smo 
ustanovili 26. februarja 1993 na predlog neka
terih ptujskih izobražencev. Razlog je bil pre
prost: ljudje, ki jih družijo isti ideali, so zmožni 
veliko več ustvariti, posebej ko gre za 
uresničevanje skupno zastavljenih ciljev.
V pravilih društva smo zapisali, da želimo 
povezovati krščansko misleče izobražence. Za 
prireditve, ki jih organizira društvo, smo izbrali 
naslov Viktorinovi Večeri. Tudi ime smo izbrali 
po ptujskem svetniku. Na ustanovnem zboru 
nam je o Sv. Viktorinu Ptujskem (ptujski škof in 
duhovni pisatelj) spregovoril prof. dr. Rajko 
Bratož s Filozofske fakultete v Ljubljani in nam 
nekoliko osvetlil lik svetnika, na katerega je Ptuj 
kot staro mesto lahko ponosen.
Namen ustanovitve društva je združevati izo
bražence, študente in druge ljudi, ki čutijo 
potrebo po duhovnem in kulturnem izpopolnje
vanju, želijo to ponuditi tudi drugim in tako 
pomagati pri odgovoru na izzive, ki jih zaz
navamo v času in prostoru. S svojim delom 
želimo prispevati delež k duhovnemu in kul
turnemu življenju v zgodovinskem mestu Ptuju 
in okolici. Cilji delovanja društva so spodbujati 
plemenite nagibe in skrbeti za duhovno in kul
turno rast vseh ljudi, katerih vrednote temeljijo 
na krščanskem etosu.
Da svojo osnovno usmeritev dela 
uresničujemo, nedvomno pričajo gostje, ki jih 
vabimo na naše večere. Naj naštejem samo

nekatere: pisatelj in Prešernov nagrajenec Alojz 
Rebula, pokojni profesor dr. Anton Trstenjak, 
teolog in filozof dr. Edi Kovač, teolog in filozof 
dr. Anton Stres, apostolski nuncij v Sloveniji 
nadškof Edmund Farhat, pesnik, pisatelj in 
urednik ter Prešernov nagrajenec Niko 
Grafenauer, pesnik in igralec Tone Kuntner, pes
nica in igralka Mila Kačič, etnologinja dr. 
Zmaga Kumer, slovenska zdravnica leta Metka 
Kleviša, pedagoginja dr. Zdenka Zalokar - 
Divjak, pisatelj in urednik mag. Vinko Ošlak, 
dekan Teološke fakultete iz Ljubljane dr. Janez 
Juhant, pisatelj in Prešernov nagrajenec Drago 
Jančar in drugi. Skupaj smo v petih letih delo
vanja društva organizirali 52 Viktorinovih 
Večerov. Tradicionalno organiziramo Adventni 
večer in Božični koncert, ki sta vsako leto zelo 
dobro obiskana. Obisk Viktorinovih Večerov je 
odprtega tipa in ugotavljamo, da se število 
obiskovalcev povečuje. V zadnjem 
akademskem letu prihaja na posamezen večer v 
povprečju več kot 120 ljudi. To nas opogumlja 
in bodri za nadaljnje delo.
Posebej smo veseli, da bomo praznovali 
peto obletnico delovanja s slovenskim 
metropolitom in nadškofom ljubljanske 
škofije dr. Francem Rodetom. V čast nam 
je, da nas bo v letu, posvečenemu svetemu 
duhu, nagovori slovenski metropolit, ki 
vodi priprave slovenskega naroda za 
praznovanje prelomnega leta 2000.

VIKTORINOV VEČER Z NADŠKOFOM BO 27. 
MARCA 1998 OB 19. URI V REFEKTORIJU 
MINORITSKEGA SAMOSTANA.
Društvo in njegove aktivnosti vodi upravni odbor 
društva. Posamezniki znotraj vodstva društva 
žrtvujejo veliko časa in dobre volje za vse 
potrebno delo pri izvajanju programa. Lahko bi 
rekel, da se čutimo poklicane, da v času, ko so 
duhovnost in vrednote potisnjene ob stran, skr
bimo za duhovno in kulturno rast. Kriza vrednot 
in kulture je nastopila takrat, ko javno mnenje ni 
več temeljilo na resnici, dobroti, poštenosti in 
lepoti, ampak je izhajalo iz neresnic, škandalov 
in senzacij. V tem svetu je potrebno ponuditi 
možnost drugačnega načina razmišljanja in 
prepričan sem, da so predavatelji in nastopajoči 
na naših prireditvah kamenčki v mozaiku 
podobe lepšega sveta. Nagovorijo nas lahko tisti, 
katerih vrednote in kultura so rezultat pokli
canosti od zgoraj in ne od spodaj.
Ob obletnici društva, bi se rad osebno zahvalil 
vsem, ki so oblikovali program in podprli delo 
društva ter sodelovali pri izvajanju. Posebej gre 
zahvala gostoljubnosti patrom minoritom, ki so 
omogočili izvajanje večerov, ter Mestni občini 
Ptuj, Krekovi banki in posameznikom za 
finančno podporo programu. Prijatelje 
Viktorinovih Večerov vabim, da še naprej z 
veseljem prihajate na naše prireditve.

Predsednik društva 
Peter Pribožič

PRO GLAŠEN I N AJBO LJŠI ŠPORTNIKI
Športni zavod Ptuj je  v sodelovanju s Športno 
zvezo Mestne občine Ptuj organiziral tradicional
no prireditev "IZBIRAMO NAJBOLJŠE ŠPORTNIKE 
LETA 1997". V petek, 23. januarja, se je  v avli 
Šolskega centra Ptuj zbralo veliko število obisko
valcev, ki so ob proglasitvi najboljših športnikov 
uživali tudi ob zabavnem programu. Slavnostni 
govornik je  bil podpredsednik Državnega zbora in 
župan mestne občine Ptuj gospod Miroslav Luci, 
športni gost pa smučar Rene Mlekuž.

Župan Miroslav LUCI z najboljšimi športniki I. 1997, foto: Langerholc

Proglašeni so bili najboljši športniki:
1. Davorin GABROVEC - KBV Ptuj
2. Dejan VOGRINEC - Judo klub "Drava"
3. Mirko VINDIŠ - Atletski klub Ptuj
4. Tomaž PLIBERŠEK - Aero klub Ptuj
5. Dejan ZAVEC - KBV Ptuj
6. Mitja MAHORIČ

- Kolesarski klub "Perutnina" Ptuj
Najboljše športnice so bile:
1. Maja OZMEC - KV Ptuj
2. Andreja RAZLAG

- Kegljaški klub "Drava" Ptuj in Mirotex Celje
3. Špela LUKNER - Namiznoteniški klub Petovia
4. Marjana GOJKOŠEK - ŽOK Marsel Ptuj
5. Lidija CAFUTA - Karate DO Ptuj
6. Majda RAUŠL - Strelska družina Ptuj

Proglašene so bile tudi najuspešnejše ekipe v 
Mestni občini Ptuj v moški konkurenci (padals
ka članska ekipa Aero klub Ptuj, Judo klub 
"Drava" Ptuj, KMN Poetovio, elite pod 23 let - 
Kolesarski klub Perutnina) in v ženski 
konkurenci (ŽOK Marsel, Namiznoteniški klub 
Petovia Ptuj).

Pokale so kot 
najuspešnejši trenerji 
prejeli: Andrej CAFUTA 
(Karate DO), Marinko 
GRBIČ (NTK Petovia), 
Ludvik PŠAJD st. (SD 
Ptuj) in Nagib
ZENUNOVIČ (ŽOK 
Marsel).
Posebni pokal so kot 
ekipni državni prvaki 
prejeli: Klub borilnih 
veščin in Boks klub Ptuj, 
najuspešnejša šahistka 
Anita LIČINA in
najuspešnejši strelec 
Srečko MAJCENOVIČ.

V konkurenci osnovnih 
šol je bila najuspešnejša 

OŠ O. Meglič pred OŠ Mladika, OŠ Ljudski vrt 
in OŠ Markovci. V konkurenci srednjih šol je 
bila najuspešnejša GIMNAZIJA Ptuj.
Priznanja so prejeli vsi državni prvaki in 
reprezentanti v kolektivnih športnih panogah ter 
zaslužni športni delavci.

Športni zavod Ptuj
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Svetovanje s posameznimi podjetniki

Gospodarska zbornica Slovenije in Mestna občina 
Ptuj sta v skladu s programom dela in sklepi 13. 
razširjene seje upravnega odbora GZS, pričeli z izva
janjem informativnih dnevov. Svetovanja so se 
pričela v sredo 1 8. marca 1998 ob 1 0. uri v prostorih 
Mestne občine Ptuj, Mestni trg 1, soba štev. 1/1. S 
prvim informativnim dnevom je bil narejen korak pri
bliževanja GZS k njenim članicam na območju 
Upravne enote Ptuj in Ormož. Svetovanje sta opravl
jala ga. Martina Dubravka-Breznik in g. Ivan Meier, ki 
sta bila s tem informativnim dnevom izredno zado
voljna, saj so podjetniki z našega območja pokazali 
velik interes.

Informativni dnevi bodo v prihodnje potekali vsako 
tretjo sredo v mesecu na osnovi individualnih razgov
orov s posameznimi podjetniki, ki si bodo lahko prido
bili podatke s področja zunanjetrgovinskega poslovanja 
in druge poslovne informacije, ki so na razpolago v 
okviru GZS.
Vse podjetnike prosimo, da se za navedeno svetovanje 
predhodno prijavijo pri ga. Liljani Pešut, tel.: 062 220- 
870, fax: 062 222-283, GZS območna zbornica Maribor, 
zaradi časovne razporeditve.

Evelin Makoter Jabločnik, dipl. oec.
Tajnica Občinskega urada Mestne občine Ptuj
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PTUIČAN NAI NE BO SAMO "URADNI LIST"
Vsem nam je znano, da Ptujčan izhaja že četrto 
leto. Resnica je, da se od samega začetka izha
janja ni kaj dosti spremenil, razen da ga tiskate 
na res odličnem (brezlesnem) papirju, za kar si 
zaslužite pohvalo.
V času svojega življenja (izhajanja) je dobil tudi 
profesionalno urednico gospo Mileno Turk, ki je 
zamenjala gospoda Slavka Brgleza, v. d. ured
nika, ki pa je še vedno član ožjega uredniškega 
odbora, saj zastopa Slovensko ljudsko stranko 
in njene interese.
Pohvalo si zaslužite, ker sta prva in zadnja stran 
občinskega glasila barvni. Žal pa skozi celotno 
vsebino glasila prevladujejo prispevki o delu 
občine, njenih organov, svetov mestnih in 
primestnih četrti (bivših krajevnih skupnosti). 
Zanimivi so prispevki, ki jih objavljate pod 
naslovom Stranke mestnega sveta sporočajo. 
Zanimivi so še, recimo, odgovori na vprašanja 
svetnikov (pa ne tistih v nebesih, da ne bo 
pomote). Nekaj pišete še o poklicnem 
gledališču, ki bo, vsaj tako sem prepričan, 
prinašalo vseskozi samo izgubo in občina bo 
morala kot ustanovitelj (če nisem v zmoti) 
izgube pokrivati iz svojega proračuna, kajti 
naše sicer lepo in za povrh še zgodovinsko 
mesto samo pač nima toliko privržencev 
gledališke umetnosti, da bi lahko z vstopninami 
za gledališke predstave pokrivali vse izdatke.
V Ptujčanu sicer zasledimo še nekaj prispevkov, 
ki jih napišejo zunanji sodelavci. Največ je tis

tih, ki jim je to nekakšna poklicna dolžnost, in 
nakažejo uspehe pa tudi videnja določenih 
problemov, ki se porajajo na ožjem mestnem 
območju. Škoda, da v Ptujčanu ni zapisov o 
sporni dodelitvi mestnega zemljišča Belšakovi 
skupini ob Petrolovi črpalki ob Potrčevi cesti. 
Tudi o kulturnem in turističnem utripu bi v 
Ptujčanu lahko več pisali. Pa še bi lahko 
našteval.
Ne bi bilo odveč, če bi nekaj prostora namenili 
tudi ostalim novonastalim občinam na območju 
prejšnje občine Ptuj. V Ptujčanu naj bi imele 
svoj prostor.
Glede na to, da je izdajanje vsakršne publikaci
je, med katere brez dvoma spada tudi obvezno 
javno objavljanje uradnih listin, se pravi 
odlokov, sklepov, ki jih morajo javno objaviti 
upravni organi občin, bi bilo brez dvoma še 
kako koristno za ptujsko kot tudi ormoško (in 
morda še slovensko bistriško) občino, da bi 
združili interese in sredstva ter bi skupaj izdajali 
Uradne vestnike.
Nobenega dvoma ni, da bi tako vse tri občine 
prihranile izdatna sredstva, ki bi jih lahko 
namenile za druge namene oziroma za 
povečan in pestrejši obseg svojega (trojnega) 
Uradnega vestnika.
Vzemimo za zgled glasilo Maribora, MARI
BORČANA, ki je vsaj petkrat bolj obsežen, da o 
pestrosti prispevkov in fotografij ne govorimo. 
Glasilo je celo mogoče kupiti tudi v kioskih na

Ptuju. Mnogi Mariborčani in tudi drugi ugotavl
jajo, da so prispevki v Mariborčanu vsebinsko 
in slikovno bolj bogati kot v Večeru, da o 
kakovosti papirja ne izgubljam besed.
Na potezi ste torej vsi, ki ste v imenu zakon
odaje zadolženi za uradno obveščanje svojih 
meščanov in državljanov v občinah. Najbrž ne 
manjka sposobnih ljudi, ki bi lahko združili 
interese in finančna sredstva ter izdajali skupno 
glasilo. Prepričan sem, da bi se lahko 
enakovredno kosali z glasilom, ki ga izdaja 
mariborska občina.

Franjo HOVNIKh i  ngffls©Im® sa
Bila je  dobra mati, 
fantastična, vročekrvna ljubimka, 
razumevajoča žena, 
politično dejavna 
in redno je  hodila k telovadbi.

Okna so bila sveže pomita, 
resice preproge na novo počesane, 
in v hiši se je  širil prijeten vonj 
po sveže pečenem kruhu in 
domači marmeladi 
- ko je  prišel rešilni avto.

Lena Holstein 
(1995)



m M B Ü 3 ft .........s
"ZGODILO SE  JE ... DOUBLE SHOW "
N o v u  z a b a v n o  g la s b e n a  o d d a ja  s H e le n o  K o d rič  in  A n d r e je m  O b r e š o

Januarja 1998 je ugledala luč 
sveta nova zabavno glasbena 
oddaja: "Zgodilo se je ... 
Double show". Mlada in zag
nana voditelja Helena Kodrič 
in Andrej Okreša (v produk
ciji podjetja Moj video. d. o.
o.), ki se podpisujeta pod 
avtorstvo oddaje in zanjo 
pišeta scenarij, bosta enkrat 
mesečno lokalnim televizi
jam (TV Moj video, GAJBA 
TV MS,...) ponudila pred
stavitve znanih in tudi manj 
znanih glasbenih gostov. V 
oddaji, pomaga jima 8-člans- 
ka stalna ekipa, bodo

nastopili zanimivi gosti iz 
sveta politike, športa, kulture 
in od drugod. Pa tudi kakšna 
reportaža o znanih in "norih 
dogodkih" bo na sporedu.

Prva oddaja je nastala v Villi 
Monde v Spuhlji pri Ptuju, kjer 
so nastopili Alenka Kolman, 
Ptujskih 5, Moni iz Ptuja, Kiko 
in Helena ter 14-letni raper 
Tibor. Pridružili so se jim ptujs
ki župan Miroslav Luci, nov
inarka Večera Darja Lukman 
Žunec in moderatorka Vroče 
linije Radia Ptuj. Seveda nista 
manjkali modna revija zlatarja

Hasanagiča s Ptuja in frizerska 
predstavitev M. Matjaža.

Že pred to oddajo je v 
Cerkvenjaku v Slovenskih 
goricah v Gostišču pri 
Antonu nastala posebna nov
oletna oddaja, kjer sta 
Helena in Andrej napovedala 
redni mesečni zabavno glas
beni dogodek. Drugo oddajo 
bodo posneli v diskoteki 
Symphony v Podovi pri 
Račah, tretjo pa 27. marca v 
klubu Latino v Zgornji 
Kungoti. Gost Double show- 
a bo, tako je vsaj obljubil,

televizijski zvezdnik in 
voditelj oddaje Super POP 
Stojan Auer.

Helena Kodrič je novinarka 
na Radiu Maribor, Andrej 
Okreša pa novinar na Radiu 
City Maribor in občasno tele
vizijski voditelj na TV Moj 
video. Oba menita, da 
Slovenija potrebuje oddaje 
za sprostitev, kar ponuja tudi 
Double show. Oddaja je 
zakupljena že do oktobra 
letos.

Avtor besedila: A. OkrešaV VILU MONDE smo uspeli zabeležiti KRATEK RAZGOVOR S PTUJSKIM ŽUPANOM DR. MIROSLAVOM LUCIJEM

Župan Miroslav LUCI z  ženo Ireno med intervjujem v Vili Monde

Že od vsega začetka delo poteka zelo inten
zivno. Urediti je bilo potrebno občinsko 
upravo, odnose z mestnim svetom ter uskla
diti delo z upravno enoto, saj se je ravno v 
mojem mandatu na novo urejala lokalna 
samouprava in je iz prejšnje ptujske občine 
nastalo devet novih. V celoti sem zadovol
jen z mojim delom, delom občinske uprave 
in mestnega sveta ter s pobudami občanov.

*
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Čeprav menim, da mi usklajevanje kar 
dobro uspeva, pa vedno znova ugotavljam, 
da pri vsem najbolj trpi družina. Sem pa 
vesel, da sta sinova stara že čez dvajset let in 
sta precej samostojna. Veliko družinskih 
opravil odpade na ženo in sinova.

E m ®  m  g m som
©SKI©WETim 3XM£=
a r a m ?  m e l o  s i r a  
O K U R iB R ia S fr  w  
g f f i S & W S iM lE IS m
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Še vedno poskušam 
slediti novostim, ki se 
pojavljajo v medicini, 
še zlasti na mojem 
p u l m o l o š k e m  
področju. Vidim, da je 
bilo delo celo v ambu
lanti mnogo bolj umir
jeno, kot je v politični 
sferi.

OKMfa mm §w®o wra©®©̂ , 
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Vinograd sem dobil od staršev in s tem 
sem dobil tudi obvezo, da teh 3000 trsov 
redno obdelujem. To delam z veseljem, 
saj je ob iča jno  ravno takšno - delo 
priložnost, da se moja družina zbere in 
sprosti. Čeprav je tudi na to področje že 
posegla m ehanizacija , me lahko ljudje 
vid ijo  v gumijastih škornjih na traktorju z 
vsem kar spada zraven.

m ©  m © sm
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Osebno bi rad izpolnil tisto, kar sem si 
zadal, torej dokončal poslanski mandat. 
Glede na to, da je na Ptuju zastavljenih 
ogromno stvari, se za sedaj osredotočam na 
njihovo reševanje. Moja želja pa je, da bi se 
po zaključku poslanskega mandata vrnil v 
svojo stroko.

(po tonskem zapisu obdelala 
L. Vogrinec)
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DOBROTE SLOVENSKIH KMETU PTUI 1998
Na Ptuju bomo devetič odprli vrata »Dobrotam slovenskih kmetij«. Razstava bo odprta od 24. do 27 
aprila v prostorih Minoritskega samostana. Organizatorji so Mestna občina Ptuj, Ministrstvo za kmeti
jstvo, gozdarstvo in prehrano - Uprava Republike Slovenije za pospeševanje kmetijstva ter Kmetijska 
svetovalna služba pri Obdravskem zavodu za veterinarstvo in živinorejo Ptuj. Prireditev podpira tudi 
Turistična zveza Slovenije.

Znak kakovosti za 3-krat 
zapored osvojeno zlato 
priznanje za isti izdelek

Razstavljene dobrote na prireditvi leta 7 997. Foto: Laura

Ideja o razstavi »Dobrote slovenskih kmetij« 
se je oblikovala pred devetimi leti pri 
Turističnem društvu Ptuj, kmetijskih 
strokovnjakih in občini Ptuj. V teh letih se je 
razstava razvijala in do danes postala odziv
na prireditev, ki nagrajuje prizadevno delo 
kmečkih žena, deklet in mož ter obeta 
bodoči razvoj slovenskih kmetij tudi na 
področju tovrstne dejavnosti.
V  letu 1997 smo na osmi razstavi prvič ocen
jevali in razstavljali žganja, kise in olja. Letos 
širimo razstavo z novimi proizvodi, in sicer 
suhim sadjem in vinom. Proizvodov, ki jih 
pripravljajo gospodinje in gospodarji na 
slovenskih kmetijah, je na razstavi vedno več. 
Veča se tudi število sodelujočih kmetij in 
izboljšuje se kakovost razstavljenih dobrot. 
»Dobrote slovenskih kmetij« so del tradicije 
podeželja in nudijo možnosti razvoja danes 
in v prihodnje. Posebej smo veseli, da se za 
sodelovanje odločajo turistične kmetije in 
tiste, ki se ukvarjajo z dopolnilnimi dejavnos
tmi. Priznanja nagrajenih izdelkov in znak 
kakovosti, ki jih prejemajo kmetije na razs
tavi, nekateri že dobro uporabljajo pri pro
mociji svoje dejavnosti. Promocija dejavnosti 
je tudi eden od namenov razstave.
Obisk razstave se povečuje, prihajajo gostje, 
ki se čudijo izvirnosti in kakovosti 
proizvodov ter sprašujejo, kje je mogoče te 
proizvode tudi kupiti. Del dobrot je vsako 
leto možno spoznati in kupiti na stojnicah na 
dvorišču in pred Minoritskim samostanom; 
tudi letos bo tako. Pričakujemo še večji odziv 
kmetij, ki bodo prodajale svoje dobrote v 
okviru razstave.

Kot organizatorji 
razstave vabimo ptu
jske gostince, da v 
času razstave v svojih 
lokalih ponudijo 
bogato izbiro sloven
skih jedi. Ptuj ima kot 
mesto in okolica 
priložnost, da v času 
razstave obogati tur
istično ponudbo in da 
gostje spoznajo tudi 
ostale dobrote tega 
območja. Navezava 
dodatne turistične 
ponudbe na razstavo 
»Dobrote slovenskih 
kmetij« je za ptujsko 

turistično in gostinsko gospodarstvo ena od 
priložnosti, ki jo lahko izkoristijo.
Vsako leto se posebej predstavi ena od

pokrajin ali regij; letos se bo ljubljanska regi
ja. Regija se predstavi z značilnimi izdelki in 
sodeluje v spremljevalnem kulturnem pro
gramu ob otvoritvi in podelitvi priznanj. 
Dobrote, ki bodo razstavljene, predhodno 
ocenijo ocenjevalne komisije. Ocenjevanja 
potekajo glede na vrsto izdelka. Kisi, olja, 
žganja, vino in suho sadje bodo ocenjeni v 
začetku aprila. Krušni, mlečni in mesni izdel
ki bodo ocenjeni zadnja dva dni pred razsta
vo. Nagrajeni izdelki bodo nato štiri dni na 
ogled v samostanski jedilnici in ostalih pros
torih minoritskega samostana.
Dobrote slovenskih kmetij so del naše kul
ture in so podedovano bogastvo znanja in 
izkušenj preteklih generacij. Organizatorji 
vas že sedaj vabimo, da si razstavo ogledate 
in spoznate bogastvo dobrot, na katere smo 
lahko resnično ponosni.

Predsednik organizacijskega odbora 
Peter PRI BOŽIČ

Delavnice
“Dopolnilne dejavnosti na kmetijah’’

Pri nas je sorazmerno malo kmetij, ki bi lahko 
živele izključno od osnovne kmetijske 
pridelave. Zato je uvajanje dopolnilnih 
dejavnosti na kmetije eden od pomembnih 
ukrepov za pridobivanje dodatnega vira 
dohodka, ohranitev kmetijstva in poseljenosti 
ter tudi za ohranjanje kulturne dediščine 
podeželja.
Dopolnilne dejavnosti so primerne predvsem 
za kmetije, kjer je dovolj delovne sile in s tem 
možnosti samozaposlitve predvsem mladih, ki 
v kmetijstvu sicer ne vidijo perspektive. Tako 
je eden od ciljev Lokalnega razvojnega centra 
Mestne občine Ptuj, občin Zavrč in Dornava 
v sodelovanju s Kmetijsko svetovalno službo 
Ptuj seznaniti kmete z možnostmi uvajanja 
raznih oblik dopolnilnih dejavnosti, kot so 
turizem na kmetijah, domača obrt, predelava 
na domu in drugo. V ta namen so orga
nizirane delavnice na temo "Dopolnilne 
dejavnosti na kmetijah", za katere so kmetje 
pokazali velik interes, kar kaže tudi številčna 
prisotnost na že izvedenih predavanjih in 
praktičnih usposabljanjih. Ob uvodnih infor
mativnih predavanjih smo do sedaj izpeljali 
delavnice: "Vinska kultura in vodenje 
degustacij", ki jo je na kmetiji Urek v 
Mestnem vrhu vodila Tadeja Vodovnik iz 
Kmetijskega zavoda Maribor, "Strežba gostov

in priprava pogrinjkov", ki je pod vodstvom 
Franca Sagadina iz Gostinske šole Maribor 
potekala v prostorih Kmetijske šole na 
Grajenščaku. Delavnico na temo "Trženje 
gostoljubnosti" je vodil Peter Vesenjak, 
Hosting d. o. o. s Ptuja, sledila je delavnica 
"Notranja oprema prostorov na kmetijah" 
pod vodstvom arhitekta Petra Požavka in v 
petek, 6. marca 1998, še "Žganjekuha" pod 
vodstvom Esada Šabanoviča iz Apisa, 
potekala pa je na OZVŽ Ptuj - teoretični del - 
in na kmetiji Esih, Grajena - praktični del. 
Pripravljamo še vrsto delavnic, v katerih 
bomo udeležence seznanili z možnostmi pre
delave kmetijskih pridelkov na domu, z 
domačo in umetno obrtjo, blagovnimi 
znamkami, marketingom v kmetijstvu, 
neposrednim trženjem izdelkov na sami 
kmetiji in drugim.

Priprave na delavnico "Blagovne znamke" že 
tečejo in bo izvedena predvidoma v aprilu 1998.

Za vse nadaljnje informacije se lahko obrnete 
na koordinatorko Lokalnih razvojnih koalicij 
Minjo Vučinič, Mestni trg 1, tel. 771-146, in 
na Slavico Strelec, Kmetijska svetovalna 
služba Ptuj, Ormoška c. 28, tel. 787-520.

Klavdija Petek
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Ko je v našem gledališču gostoval ŠTAJERC
V LJUBLJANI, ste mnogi žal ostali brez 
vstopnic. Sprašujete nas, zakaj je predsta
va pri nas le en dan. Dovolite, da vam na 
kratko pojasnimo, v čem je problem. 
Odkup večje predstave poklicnih gledališč 
stane med 400.000 - 800.000 SIT (1 pred
stava). Če predstavo za tako ceno povabi
mo na Ptuj, imamo pri popolnoma razpro
dani dvorani in običajni ceni vstopnice 
(1.500,1.000,800 SIT) vsega 228.000 SIT 
iztržka. Kot verjetno veste, naš financer 
razliko, ki nastaja med ceno predstav in 
izkupičkom od vstopnic, pokriva izključno 
za otroške in mladinske predstave. Pri 
predstavah za "izven" pa temu ni tako. Če 
bi hoteli uvesti ekonomsko ceno vstopnic, 
bi bila cena najboljšega sedeža enostavno 
astronomsko visoka (npr. 4.500 SIT za 
predstavo, ki bi stala 650.000 SIT). Samo 
če pridobimo sponzorska sredstva, je cena 
vstopnice lahko nižja.
V gledališču je sedežev preprosto prema
lo, da bi z večjim številom obiskovalcev 
več iztržili. Sicer v zavodu intenzivno 
razmišljamo, kako dolgoročno - brez 
temeljite gradbene prenove gledališča - 
rešiti ta problem. 'Če imate tudi sami 
kakšen konstruktiven predlog, vam bomo 
seveda z veseljem prisluhnili.
N O V O :

NAPOVEDUJEMO:
April: odpadla komedija SLC iz Celja 
"Minister v škripcih", 24. aprila ob 20. uri. 
Maj: predvidevamo gostovanje SNG 
Drame iz Ljubljane s predstavo "Metuljev 
ples" v režiji Borisa Cavazze. V predstavi 
igra Zvezdana Mlakar, ki je za vlogo v tej 
igri dobila Borštnikovo nagrado. Poleg 
tega se dogovarjamo za gostovanje trilogi
je "Imena igre", ki so jo prav tako priprav
ili igralci ljubljanske Drame: Kristijan 
Muck, Brane Grubar in Nataša Matjašec.

ZA OTROKE:
Marec: MOJCA IN KALIČOPKO - pesem, 
lutke, živa igra, animacija otrok; 5., 6. 
marec.
April: KORENČKOV PALČEK - Lutkovno 
gledališče Ljubljana; 22., 23. april..
Maj: MALA ČAROVNICA, KI NI MOGLA 
BITI ZLOBNA - Loški oder; 11., 12. maj.

GLEDALIŠČE PTUJ 
NA GOSTOVANJU
Pripravljamo gostovanje monodrame ELIZ
ABETH na festivalu v Beogradu, s SOBO 
ODDAM gostujemo v Novi Gorici in 
Škofji Loki, s ČUDEŽNIM ZABOJEM pa v

Marca si lahko ogledate novo uprizoritev 
- komedijo Marcusa Köbelija SOBO 
ODDAM v režiji Sama STRELCA. To je
sodobna igra, ki govori o odnosu med 
starimi in mladimi, o umiranju, o iskanju 
smisla življenja ... Čeprav gre za resne 
življenjske teme, je tematika prikazana na 
sproščen, komedijski način. V glavnih vlo
gah nastopata Sandi KROŠL in Vesna SLA
PAR. Predstavo ste si lahko v ptujskem 
gledališču ogledali že 2., 3. in 10. marca. 
Igra bo uprizorjena še 26. marca ob 20. 
uri - VLJUDNO VABLJENI!

Novem Mestu. Monodramo GOVOR 
MALEMU ČLOVEKU bo Vlado Novak odi
gral že osemdesetič!
Obiskovalce gledališča vljudno prosimo, 
da rezervirane vstopnice dvignejo ob 
delavnikih med 8. in 14. uro v pisarni 
gledališča ali pol ure pred začetkom pred
stave pri blagajni. Rezervirane vstopnice, 
ki jih obiskovalci ne dvignejo, pet minut 
pred začetkom predstave prodamo. 
Hvala za razumevanje.

Uprava gledališča

PRIREDITVE ZKO PTUI V M ARCU IN APRILU
Marec se je za Z K O  Ptuj začel s srečanjem otroških lutkovnih, plesnih in 
gledaliških skupin, ki je  potekalo 12. marca 1998 v Gledališču Ptuj. 
Najbolj množična otroška prireditev, to je 39. revija otroških pevskih 
zborov, je  potekala 19. in 20. marca 1998 na OŠ Markovci.
Otroška kulturna srečanja se nadaljujejo v soboto, 21. marca 1998, ko bo 
v dvorani v Dornavi ob 18. uri Območno srečanje otroških folklornih 
skupin. Plesalo in pelo bo skupno 260 otrok, ki negujejo ljudsko izročilo. 
Marčevska srečanja se bodo končala gledališko. 27., 28. in 29. marca 
1998 bo v dvorani na Grajeni območno srečanje odraslih gledaliških 
skupin. Predstavilo se bo predvidoma 8 skupin, ki so to sezono pripravile 
nove uprizoritve.
April se bo začel z 39. revijo mladinskih pevskih zborov, ki bo potekala 
2. aprila 1998 v Narodnem domu. Organizatorji upamo, da se bo letos 
opogumilo več mladih pevcev in njihovih zborovodij, saj je število 
nastopajočih zborov v zadnjih letih upadlo le pri starejših osnovnošolcih, 
medtem ko je zborovsko petje nasploh najbolj množična oblika lju
biteljskega kulturnega delovanja pri nas.
Revija odraslih pevskih zborov je najboljši dokaz za to. Trenutno deluje 
na območju delovanja ZKO  Ptuj 24 zborov in pevskih skupin, ki se bodo 
predstavili na 24. reviji, potekala pa bo 17. in 18. aprila v Narodnem 
domu. Koncem aprila, točneje 25.4.1998, se bodo v Cirkovcah na 
območnem srečanju predstavile vse odrasle folklorne skupine ZKO Ptuj. 
Dan zatem bodo gostovale na razstavi Dobrote slovenskih kmetij. 26. 
april pa bo poseben dan za ZKO Ptuj še zaradi 40-letnice ustanovitve 
Občinskega sveta Svobod in prosvetnih društev, ki je bil predhodnik 
današnje Zveze. Praznovali bomo tako, kot je  že v navadi; s prikazom 
žive kulture, tokrat bodo to folklorne skupine. Imamo torej dva dobra 
razloga, da vas povabimo medse, zato nasvidenje v nedeljo, 26. aprila, 
ob 17. uri na dvorišču Minoritskega samostana!

Nevenka Gerì, 
strokovna sodelavka ZKO Ptuj

z zbiranjem pisnih ponudb za 
O RGAN IZACIJO  IN IZVEDBO  POLETNIH  

GLASBENIH PRIREDITEV ZA LETO 1998 NA PTUJU 
je objavljen v priloženem Uradnem vestniku!

MESTNA OBČINA PTUJ, Mestni trg 1, Ptuj 
VAS VABI NA K O N C E R T

Benjamina SCHM IDA - violina in Erwina KROPFISCHA - klavir
v sredo, 1. 4.  1998, OB 20.00 URI 
v REFEKTORIJU M INORITSKEGA  

SAMOSTANA (1. nadstropje)
PROGRAM KONCERTA:
1. J. S. BACH/R. SCSUMANN:
Partita v E-duru, BMW 1006
2. Arnold SCHONBERG:
Fantazija za violino in klavir, op. 47
3. Gerhard SHEDL:
Auftragsvverk (prva izvedba na Slovenskem)
4. Eugene YSAYE:
Solo sonata št. 4, op. 27 (A FRITZ KREISLER)
5. Robert SCHUMANN:
Sonata za violino in klavir v a-molu, op. 105

VSTOPNICE SO NA RAZPOLAGO V TURISTIČNO 
INFORMATIVNEM CENTRU PTUJ, SLOVENSKI TRG 14, PTUJ, IN URO PRED KONCERTOM NA PRIREDITVENEM PROSTORU.



Pestra ponudba zaves (tudi na kg), IzdCiOVd ZQVGS

M K O R  od projekta do montaže'u m w im  namiznih prtov,...

DEKORATIVNO OPREMLJANJE
TRGOVINA, PROIZVODNJA, 
STORITVE, Slovenski trg 9,
PTUJ, tel.: (062) 778-356 
Tina ŠPRAH s.p., Vičava 48,2250 Ruj

Q)...Velikonočni prti, ^  
darilni program, 

ročna dala,...

Ti« D

PODJETJE ZA INVESTICIJSKO DEJAVNOST PROJEKTIRANJE IZVAJANJE NADZOR
INVESTd.o.o.IZDELAVA LOKACIJSKIH DOKUMENTACIJ URBANISTIČNO NAČRTOVANJE Prešernova 17. PTUJ teWax! (062) 778-095

Ob Dravi 3/a. 2250 Ptuj 
teWaxs (062) 777-981, 777-441

I  I ^ N I
Štefan PAVU N Et.».

Z a  vas izva jam o :
- popravila vrat, oken, rolet in pohištva
- m ontaža varnostnih ključavnic in protivlom nih sistem ov
- popravila vodovodne inštalacije in čiščenje bojleijev
- m anjša elektropopravila
- ostala popravila po naročilu
- zasteklitev na domu.

lierceacva 7, 225€ itti J 
Tel./fax: €02/777-14« 

041/075-757Prijetno praznovale velikonočnih praznikov

m

jm
S a n a  Studio za nego telesa in sprostitev 
Dragica POLANEC s.p.,Ob železnici 4 Ptuj 

Tel: (062) 783 158, 779 075 
www.polanec-sp.si e-mail danilop@polanec-sp.si

>  S  tradicionalno kitajsko medicino do odprave bolečin
>  Terapevtska, klasična in športna masaža, limfna drenaža 

telesa in obraza (mehanska in ročna)
>  Pedikura klasična in medicinska za diabetike (vraščeni nohti, 

kurja očesa, otiščanci)
>  Kozmetično svetovanje, AHA kisline, aknasta koža, anti-age 

program, revitalizacija suhe in zgubane kože, ličenje
>  Shujševalni in anticelulitni programi, dietno svetovanje.

m
MONTAŽA JV ANTEN 

IN HIŠNIH
TELEFONSKIH CENTRAL

ANTENSKI SISTEMI
y  Dobava in montaža antenskih sistem ov za 

sprejem  satelitskih in zem eljskih programov 

)• Kabelski razvodi po stanovanjih

Alojz JAKO M IN I s .P.
VodovA ul. 4 , 2250 Pruj 

t e L :  062/777/718

HIŠNE TELEFONSKE CENTRALE
y  Dobava in montaža telekom unikacijske opreme 

y  Telefonski razvodi

y  Vzdrževanje in popravila telekom unikacijske opreme

CHIPTRONIC d.o.0.

E D S K I  P R
z c a e s

REHA center

O R T O P
v sodelovanju

PTUJ, Jadranska 17,tel./fax: 062 779-420, tel.771-982, GSM: 041 672-498

w PE-ORMOŽ, Skolibrova 4, tel. 062/701 -854 ■ ^ u-iji:
l IP O M O C K I  Delovni cas: pon' ' pet-7,30' 15-°°’ sreda d01700 in največji v SV Sloveniji !

PE-MURSKA SOBOTA, Cankarjeva 84, tel. 069/22-508 
Delovni čas: pon. - pet. 9.00 - 17.00


